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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

Sreča v nesreči je, če tvoj problem ni 
samo tvoj problem

Novi zdravstveni minister Aleš Šabeder je držal 
besedo in takoj po nastopu funkcije obiskal zdra-
vstveni dom Nazarje. Direktorica Darja Es ga sez-
nanila s kritičnim stanjem na področju družinske 
medicine, kjer je dala odpoved polovica od šes-
tih zdravnikov v javni mreži. Posledično je sedaj za 
zdravstveni dom največji izziv zagotavljanje nujne 
medicinske pomoči. Dosedanje aktivnosti niso pri-
nesle rešitve, zato sta Šabeder in Esova preigrava-
la različne možne scenarije. 

Kot je znano, omenjeni problem ni le lokalne-
ga značaja, v zdravstvenem domu Kranj je, na pri-
mer, odpovedalo delovno razmerje kar 23 zdravni-
kov. Minister za zdravje se je zato sestal s pred-
sednikom sindikata družinskih zdravnikov Praktik.
um Igorjem Muževičem. Slednji kot nujen ukrep vi-
di reševanje zahtev zdravnikov, ki so dali odpoved, 
v smislu, da »se jim omogoči, da odklanjajo bolni-
ke nad normativi«. 

Da številni bolniki zaradi tega ne bi ostali brez 
zdravniške oskrbe, sindikat Praktik.um predlaga, 
da bi se z interventnim zakonom vpeljal institut iz-
branega zdravstvenega zavoda; tako bi bili bolni-
ki, ki ne morejo opredeliti osebnega zdravnika, za-
časno vezani na zavod, ta pa bi s poenostavljenim 
zaposlovanjem zdravnikov iz tujine, upokojenih 
zdravnikov in svobodnih zdravnikov na trgu omo-
gočil obravnavo teh bolnikov.

Jasno je, da zgolj priznanje nižjega normativa ne 
bo rešilo problema preobremenjenosti nekaterih 

družinskih zdravnikov. Dejansko bi jih lahko raz-
bremenili le dodatni zdravniki v sistemu. Na vpra-
šanje, ali je v igri tudi interventni uvoz zdravnikov 
iz tujine, je minister odgovoril, da je tudi to eden od 
možnih ukrepov, vendar terja potrebne spremem-
be zakonodaje. Zdravnike naj bi uvozili iz bližnjih 
držav, ki so nam blizu po jeziku in kulturi. Koliko? 
Prvi izračuni kažejo, da bi na kratek rok potrebova-
li 50 zdravnikov iz tujine.

Pogovori se v teh dneh intenzivno nadaljuje-
jo, poleg ministrstva in sindikatov so vključeni tu-
di predstavniki medicinske fakultete in zdravniške 
zbornice, kajti očitno je, da so potrebni večplastni 
ukrepi, nekateri v okviru aneksa k splošnemu do-
govoru, nekateri pa na zakonodajni ravni. Časa je 
zelo malo, vsega mesec do dva.

Če se za konec vrnemo nazaj k zgornjesavinj-
skemu zdravstvu, lahko ugotovimo, da se teža-
ve vlečejo že več kot desetletje. Ogromno časa 
in energije je bilo v minulih letih po nepotrebnem 
zapravljeno z diskusijami o sedežu zdravstvene-
ga doma in lokaciji novih prostorov. Sreča v nesre-
či je, da problem zgornjesavinjskega zdravstva v 
tem trenutku ni samo problem zgornjesavinjske-
ga zdravstva.

(MŠ)
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ZDRAVSTVO TUDI NA SEJI MOZIRSKEGA OBČINSKEGA SVETA

Izgube zavoda se vlečejo že od leta 2008

Darja Es in Mitja Ločičnik sta razložila, da se je finančno stanje 
Javnega zavoda Zgornjesavinjski zdravstveni dom Nazarje leta 2017 

še poslabšalo. (Foto: Štefka Sem)

Mozirski svetniki so se iz prve 
roke seznanili s tematiko težav v 
Javnem zavodu Zgornjesavinjski 
zdravstveni dom Nazarje. Na se-
jo so povabili direktorico Darjo Es, 
ki se ji je pridružil pomočnik direk-
torice Mitja Ločičnik. Podala sta 
poročilo o zaključnem računu za-
voda in predstavila situacijo v za-
vodu ter odgovarjala na vprašanja 
svetnikov.

NAMESTO Z VARČEVANJEM 
SE UKVARJAJO Z ODHODI 

ZDRAVNIKOV
Izgube zavoda se vlečejo že od 

leta 2008. Leta 2014 so pripravi-
li mehko obliko sanacijskega pro-
grama, ki je dala dobre rezultate, 
a leta 2017 je prišlo do sprostitve 

ZDRAVSTVENI MINISTER SE JE SEZNANIL S TEŽAVAMI ZDRAVSTVENEGA DOMA

Aleš Šabeder že drugi dan ministrovanja v Nazarjah

napredovanj in poplačila plačnih 
nesorazmerij, za kar zavod ni imel 
kritja s strani plačnika storitev, je 
povedala Esova. Od takrat naprej 
je bilo poslovanje vse težje. Aku-
mulirana izguba do sedaj znaša 
milijon evrov. 

Z letošnjim letom so pripravi-
li sanacijski program, ki ga strik-
tno izvajajo. »Zaradi lažjega nad-

zora delovnega časa smo uved-
li uro, ki ob prijavi in odjavi beleži 
delovni čas vseh zaposlenih, zah-
tevali smo osemurno prisotnost na 
delu,« je dejala direktorica.

Nadaljevala je z razlago, da so se 
nato morali začeti ukvarjati z odho-
di zdravnikov. Preobremenjenost, 
dvojna delovišča (v ambulanti in 
hkrati dežurstvo) sta bila poglavit-

na razloga za odpoved delovnega 
razmerja treh zdravnikov. 

STAREJŠI ODHAJAJO, MLADIH 
NE BO

Svetniki so menili, da je to sis-
temska težava, ki jo bo težko re-
šiti na lokalnem nivoju. Mag. Pe-
ter Goltnik je ob pregledu bilan-
ce med drugim izpostavil investici-
je, za katere bi bilo dobro vedeti, ali 
jih financira zavod ali so to dolžne 
občine ustanoviteljice. 

Borut Repše je dodal, da je bi-
lo pričakovati menjavo generacije 
zdravnikov. Starejši se bodo upo-
kojili, prišli bodo mladi, sedaj pa 
vse kaže, da bodo starejši odšli, 
mladih pa ne bo. Menil je tudi, da 
če bi izgube sproti reševali, do 
takšnega stanja ne bi prišlo. Gle-
de finančnih vložkov občin v zdra-
vstvo je dejal, da je vse stvar pri-
oritete. Ni težko plačati določenih 
stvari, ampak očitno zdravstvo ni 
med njimi.

Štefka Sem

1.000.000 evrov
znaša akumulirana izguba 
Zgornjesavinjskega 
zdravstvenega doma Nazarje.

Aleš Šabeder je le dan po tem, 
ko so ga potrdili za zdravstvene-
ga ministra, obiskal Zgornjesavinj-
ski zdravstveni dom Nazarje. Obi-
skal je še Zdravstveni dom Celje in 
Zdravstveni dom Kranj, saj se je že-
lel seznaniti z razmerami na tere-
nu. Nikjer se z njim niso bili prip-
ravljeni pogovarjati zdravniki. Le-ti 
so na pogovorih želeli prisotnost 
sindikalistov, kar pa je minister za-
vrnil. Na terenu se je tako sestal le 
z vodstvi zdravstvenih domov in 
župani.

NAJVEČJA TEŽAVA 
ZAGOTAVLJANJE NUJNE 
MEDICINSKE POMOČI

V Nazarjah se z ministrom ses-
tala direktorica zdravstvenega do-
ma Darja Es. Povedala je, da ga 
je seznanila z večplastnostjo te-
žav. Poleg tega, da je dala odpo-
ved polovica od šestih zdravnikov 
v javni mreži, se sedaj soočajo s te-
žavo, kako zagotoviti nujno medi-

cinsko pomoč (NMP). Z okrnjenim 
številom zaposlenih zdravnikov je 
to nemogoče. Ministra je seznani-
la z dosedanjimi pogovori z vod-
stvom Zdravstvenega doma Vele-
nje, predstavniki Zavoda za zdra-
vstveno zavarovanje Slovenije in 
zdravstvenega ministrstva. Ti po-
govori niso prinesli rešitev za za-
gotavljanje NMP, zato sta se z mini-
strom pogovarjala o različnih mo-
žnih scenarijih. 

ODZIVA ZDRAVNIKOV
Zdravnik Matjaž Planko se je 

takole odzval na vprašanje o raz-
logih za odhod: »Pacientom dol-
gujem opravičilo. Bili so tisti, zara-
di katerih je bilo vredno vztrajati in 
zaradi katerih s težkim srcem od-
hajam. Jasno mi je, da je bilo delati 
z njimi in za njih privilegij.« 

Andreja Marš Podbregar je od-
govorila, da je svoje razloge za od-
poved posredovala direktorici Eso-
vi in predsedniku sveta ustanovi-

teljic, županu občine Nazarje Ma-
teju Pečovniku, ne želi pa dajati 
izjav za časopis. Poznič se na vpra-
šanje ni odzval, saj je takrat že pre-
nehal z delom v ambulanti. 

KRANJSKI ZDRAVNIKI DALI 
ODPOVED

Nazarski zdravstveni dom je le 
eden tistih, ki so se zašli v nezavi-
dljivi situaciji. Družinskim zdravni-
kom je namreč prekipelo marsik-
je po Sloveniji. Navajajo preobre-
menjenost, preveč birokracije in 
premalo časa za paciente. Zahte-
vajo popravek splošnega dogovo-
ra, v katerem naj bi bili upoštevani 
standardi in normativi, ki jih je že 
podpisalo ministrstvo za zdravje. 
V ponedeljek je v Kranju dalo od-
poved triindvajset zdravnikov, celj-
ski o tem še razmišljajo, v Ajdovšči-
ni pa je zaradi kaotičnega stanja v 
zdravstvu dala odpoved direktori-
ca zdravstvenega doma. 

IZGORELOST STALNICA 
DRUŽINSKIH ZDRAVNIKOV

Zdravniška zbornica je med 588 
družinskimi zdravniki izvedla an-
keto, v kateri so zdravniki kot naj-
bolj moteče izpostavili preveč bi-

Minister Aleš Šabeder je 
obljubil, da bodo nemudoma 
začeli z delom in reševanjem 

problematike. (Foto: IS)
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NA PREDSTAVITVI TUDI MINISTRICA ZA INFRASTRUKTURO IN PODPREDSEDNICA VLADE MAG. ALENKA BRATUŠEK

Elektro Celje predstavilo zaključeni investiciji v dolini

Ministrica za infrastrukturo mag. Alenka Bratušek in direktor 
sektorja za obratovanje in razvoj v Elektru Celje mag. Boštjan 

Turinek (v sredini) v razgovoru z direktorjem ljubenskega podjetja 
KLS Mirkom Straškom. (Fotodokumentacija Elektro Celje) 

Podjetje Elektro Celje je v lan-
skem letu na našem območju zak-
ljučilo dve večji investiciji. S ka-
blovodom so nadomestili daljno-
vod v Logarski dolini in posodo-
bili ter okrepili električno infra-
strukturo sredi Zgornje Savinjske 
doline. Od Nazarij do Ljubnega so 
obstoječi daljnovod nadomesti-
li s kablovodom. Nedavno so ob 
zaključku teh investicij pripravi-
li slavnostni dogodek, ki se ga je 
udeležila tudi ministrica za infra-
strukturo in podpredsednica vla-
de mag. Alenka Bratušek. 

S SKUPNIMI NAPORI DO 
SODOBNEGA OMREŽJA 

Na slovesnosti v Solčavi je zbra-
ne pozdravila županja Katarina 
Prelesnik. Dejala je, da je po ka-
tastrofalnem vetrolomu decembra 
2017 marsikdo podvomil, kako in 
kdaj se bo dalo javno infrastruktu-
ro sploh sanirati. A v Elektro Celje 
niso dvomili in so se lotili dela. »S 
hvaležnostjo se spominjam njiho-
ve požrtvovalnosti. Danes na tem 
slavnostnem dogodku se iz srca 

zahvaljujem vsem, ki ste kakorko-
li pomagali pri izvedbi tega zahtev-
nega projekta.«

Ministrica Bratuškova je v na-
govoru pohvalila tako izvajalce iz 
družbe Elektro Celje kot sodelova-
nje lokalne skupnosti pri izvedbi 
investicije. Med drugim je izposta-

vila pravočasno in uspešno prido-
bivanje soglasij lastnikov zemljišč, 
po katerih so potekala dela in kar 
marsikje v državi predstavlja pro-
blem. 

HUDA ŠKODA PO VETROLOMU
Na območju Logarske doline so 

imeli že tudi pred vetrolomom ob-

časne težave pri oskrbi z električ-
no energijo, zato so se v Elektro Ce-
lje odločili za temeljito prenovo in-
frastrukture. Pokablili so več kot 18 
km vodov in na območju obnovili 
sedem transformatorskih postaj, v 
prenovo je podjetje vložilo 1,71 mi-
lijona evrov.

S KABLOVODOM IZBOLJŠALI 
ZANESLJIVOST NAPAJANJA

Hitro se razvijajoče gospodar-
stvo v Zgornji Savinjski dolini se je 
soočalo s potrebo po večji oskrbi z 
električno energijo. V Elektro Celje 
so v letu 2017 sprejeli odločitev, da 
se opusti obstoječi daljnovod Na-
zarje–Ljubno. Nadomestili so ga z 
20-kilovoltnimi kablovodi. 

»Z izgradnjo kablovoda smo sle-
dili potrebam povečane porabe 
električne energije pri poslovnih 
odjemalcih, kot je KLS Ljubno, pri-
marno pa smo na področju izbolj-
šali zanesljivosti napajanja z elek-
trično energijo. Investicijska vred-
nost del je znašala 2,52 milijona 
evrov,« so povedali v Elektro Celje. 

Marija Lebar

rokracije, premalo časa za pacien-
te in finančno vrednotenje progra-
mov v osnovnem zdravstvu. Zdrav-
niki so povedali, da si za pacienta 
lahko vzamejo manj kot pet minut, 
administracija pa jim dnevno vza-
me 26 do 50 odstotkov časa. Doda-

li so še, da lahko dnevno kakovo-
stno pregledajo 21 do 35 pacientov 
in da se jih je z izgorelostjo v službi 
soočilo kar 72 odstotkov.

APRILA ŠE VSE PO STAREM
V nazarskem zdravstvenem do-

mu v tem mesecu še ne bo veli-
kih sprememb, več težav bo v ma-
ju, ko se izteče odpovedni rok 
dvema zdravnikoma. V ambulan-
ti zdravnika Klemna Pozniča do 
konca maja dela specializantka 
Tanja Reberšek, v ambulanti An-
dreje Marš Podbregar bo paciente 
po njenem odhodu prevzel upo-
kojeni zdravnik, nadomeščanje še 
ni urejeno za ambulanto Matjaža 
Planka.

Štefka Sem

Da so zdravniki v Nazarjah zelo obremenjeni, priča tudi 
vsakodnevna zasedenost parkirišča pred zdravstveno postajo, 
kakor je bilo tudi ob obisku ministra za zdravje. (Foto: Igor Solar)

Direktorica zdravstvenega 
doma Darja Es je ministra 
seznanila z večplastnostjo 

težav. (Foto: IS)

Na osnovi pogovora med ministrom Šabederjem in Esovo je bil v tem tednu sklican sestanek z 
direktorji sosednjih zdravstvenih domov Velenje, Žalec, Celje, Slovenj Gradec in Kamnik ter stro-
kovnim vodjem z zdravstvenega ministrstva. Skupaj so iskali rešitve glede zagotavljanja NMP. 
Kakšni so bili dogovori, do zaključka te številke Savinjskih novic nismo izvedeli in bomo o njih po-
ročali prihodnjič.
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ZIMSKO-LETNI TURISTIČNI CENTER GOLTE

S praznovanji v letno sezono
Na Golteh bodo 19. aprila začeli 

z letno sezono. Za velikonočne pra-
znike pripravljajo bogato ponudbo 
– med drugim velikonočno kulina-
riko in barvanje pirhov. Za praznik 
dela bodo organizirali veliko pra-

znovanje. Za zabavo na terasi hote-
la Golte bodo poskrbeli Rock Party-
zani, pri Koči na Treh plotih in Mo-
zirski koči pa se bodo gostje lahko 
zavrteli ob zvokih harmonike. 

IS

OBČINSKI SVET NAZARJE 

Potrdili odlok lokacijskega 
načrta za Bič

Nedavno je bila zaključena jav-
na obravnava popravljenega in do-
polnjenega osnutka odloka občin-
skega lokacijskega načrta za indi-
vidualno stanovanjsko gradnjo na 
območju Bič v Šmartnem ob Dre-
ti. S strani javnosti amandmajev in 
pripomb ni bilo, je pa dva aman-
dmaja pripravila občinska uprava. 
O tem je na seji občinskega sveta 
poročal župan Matej Pečovnik.

MANJ OZKE OMEJITVE ZA 
INVESTITORJE

Kot je povedal, je v prvem aman-
dmaju občina predlagala, da se do-
da možnost upoštevanja dopustnih 
odstopanj pri zakoličenju objektov 
ali prometne ureditve po načrtu za-
količbe. Nekateri svetniki so izrazi-
li bojazen, da bi bili objekti s takšno 
dopustitvijo preveč različni, sme-
ri slemen zgradb in nakloni streh 

pa neprimerni. Hkrati so bili svetni-
ki mnenja, da za podeželsko naselje 
prevelika uniformiranost stavb tudi 
ni zaželena. Direktor občinske upra-
ve Samo Begič je pojasnil, da gre 
samo za večjo prilagodljivost gle-
de na teren in manj ozke omejitve 
za investitorje. Pri tem gre še ved-
no za izvedbe v zakonsko predpi-
sanih okvirih in skladno z veljavno 
prostorsko dokumentacijo.
SVETNIKI POTRDILI DOPOLNJEN 

ODLOK
V drugem amandmaju je pre-

dlagana določitev odmikov eno-
stavnih in nezahtevnih objektov od 
parcelnih meja, višine ograj ter zu-
nanje in komunalne ureditve. Sve-
tniki so tako dopolnjen odlok spre-
jemali po skrajšanem postopku in 
ga soglasno potrdili. 

Marija Lebar

DRUŽBA GLIN OKNA NA SEJMU DOM V LJUBLJANI

Uspešen nastop na sejmu in dobri letošnji 
poslovni obeti 

Kupci dobijo na Glinovih stojnicah propagandni material tudi v tujih 
jezikih in vedno dobrodošle informacije. (Fotodokumentacija Glin okna)

Na največjem graditeljskem sej-
mu v Sloveniji, ki je potekal na Go-
spodarskem razstavišču v Ljublja-
ni, se je predstavilo 528 podjetij 
iz 26 držav. Med njimi so bila tudi 
zgornjesavinjska podjetja Biomasa 
Luče, Hiše Rihter z Ljubnega ob Sa-
vinji in Glin okna iz Nazarij. Po vti-
sih s sejma in o poslovanju smo 
povprašali direktorico družbe Glin 
okna Darijo Vrhovnik.

OKNA IZ MACESNOVEGA LESA 
Podjetje Glin se redno udeležuje 

dveh največjih gradbenih sejmov 
pri nas, to je v Ljubljani in Celju. 
»Okna pod blagovno znamko Glin 
so bila doslej predstavljena na sej-

mu Dom več kot tridesetkrat. Na le-
tošnjem sejmu je družba Glin okna 
predstavila dvanajst različnih pro-
filov oken. »Posebej smo izpostavi-
li okno iz ščetkanega (krtačenega) 
macesnovega lesa z zaščitnim olj-
nim premazom. Prostor opremljen 
s tovrstnimi okni deluje zelo toplo 
in rustikalno,« je pojasnila direk-
torica. 

DOBRODOŠLE POVRATNE 
INFORMACIJE 

Na takih dogodkih dobijo po-
membne povratne informaci-
je. Vrhovnikova: »Na vsakem sej-

mu se na primer pojavijo kupci, 
ki povedo, da imajo Glinova okna 
že 30 ali 40 let in da po teh letih 
pa vendar že razmišljajo o menja-
vi. Takšna vzdržljivost oken je za-
gotovo pozitivna za našo blagov-
no znamko. Pohvale na račun na-
ših izdelkov, monterjev ali sode-

lavcev prejmemo pogosto tudi po 
e-pošti. Seveda tudi morebitno re-
klamacijo štejemo kot dobrodošlo 
povratno informacijo, iz katere se 
moramo nekaj naučiti in tako pos-
tati še boljši.«

NAJVEČJA PRODAJA NA 
DOMAČEM TRGU

Na sejmu jih obiščejo tudi kup-
ci iz tujine. Kljub povečanju izvoza 
v zadnjih letih še vedno več kot 80 
odstotkov stavbnega pohištva pro-
dajo v Sloveniji fizičnim kupcem, 
tehničnim trgovinam in gradbenim 
podjetjem. Izvažajo največ v Avstri-
jo, Nemčijo in na Hrvaško. 

»Naša osnovna dejavnost ostaja 
proizvodnja lesenih ter leseno-alu-
minijastih oken in vrat. V preteklem 
letu smo ponudbo dopolnili z okni iz 
plastičnih profilov nemškega proi-
zvajalca. Prodajni program zaokro-
žujemo s ponudbo vseh vrst senčil 
ter storitev montaže in servisa.«

USPEŠNI PRVI LETOŠNJI MESECI
S poslovnim rezultatom lanske-

ga leta so zadovoljni, so pa vedno 
možnosti za izboljšave, predvsem 
v smeri povečanje prodaje na tujih 
trgih in posodobitve proizvodnje. 
Zadovoljni so tudi z rezultati letoš-
njega prvega tromesečja. 

»Praviloma so zime v naši dejav-
nosti vedno težke. Letos k sreči te-
mu ni bilo tako, dosegli smo zado-
voljive prihodke od prodaje, optimi-
stični smo lahko tudi za vnaprej, saj 
imamo že danes dosti več naročil 
kot v primerljivih obdobjih preteklih 
let,« je zaključila Vrhovnikova.

Marija Lebar

12 različnih profilov oken
je družba Glin okna 
predstavila na sejmu Dom.

Več kot 80 odstotkov 
stavbnega pohištva prodajo 
fizičnim kupcem, tehničnim 
trgovinam in gradbenim 
podjetjem v Sloveniji.
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V MOZIRJU BO ZRASEL ŠE EN VEČSTANOVANJSKI OBJEKT

Vila Mozirje bo nudila 
nadstandardna stanovanja

Na zemljišču pod hribom za upravnim centrom bodo v kratkem 
začeli z gradnjo za Vilo Mozirje, ki bo nudila 32 nadstandardnih 

stanovanj. (Vir: visbau.si)

Pod hribom za Upravnim cen-
trom Mozirje, levo od sedanjih treh 
objektov, se bo še v tem mesecu 
odprlo novo gradbišče. Investitor 
Vis-bau d.o.o. iz Šoštanja je v fa-
zi pridobivanja gradbenega dovo-
ljenja.

GRADBENA DELA PREDVIDENA 
ŽE ZA APRIL

V postopku ne predvidevajo po-
sebnih zapletov, zato namerava-
jo pričeti z gradbenimi deli še v 
tem mesecu. Pod hribom bo zra-
sel nadstandardni objekt, drugač-
nih oblik, kot smo jih za podob-
ne večstanovanjske objekte vaje-
ni. Ob načrtovanju objekta so gle-
dali, tako pravi Visar Kurtaj, pred-
vsem na estetiko, da bi bila zadeva 

že v osnovi bolj privlačna. Pri grad-
nji bodo uporabljali vrhunske ma-
teriale in opremo, zato bodo stano-
vanja nadstandardnega tipa. Zgra-
jene bodo tudi garaže. 
UPORABNO DOVOLJENJE MOŽNO 

ŽE 1. MARCA 2020
Investitor se je za gradnjo v Mo-

zirju odločil zavoljo atraktivnosti 
zemljišča, ki je njegovo, in dejstva, 
da se v Mozirju zadnja leta veliko 
dogaja predvsem na razvoju. Dotok 
občanov je stalen, zato pričakujejo, 
da bodo tudi stanovanja prodana v 
doglednem času. Če bo šlo vse po 
načrtih, gradbinec pričakuje, da bo 
objekt pridobil uporabno dovoljenje 
1. marca prihodnje leto.

Benjamin Kanjir

OBČINSKI SVET GORNJI GRAD

S spremembo odloka narejen prvi korak do ustanovitve 
režijskega obrata

Na marčevski seji občinskega sve-
ta v občini Gornji Grad so se svetni-
ki posvetili spremembam odloka, ki 
se navezuje na organizacijo in delo-
vanje občinske uprave. Potrdili so no-
veliran odlok o glasilu občine ter viši-
no denarne pomoči za novorojence.
IZLOČITEV DOLOČENIH POSTAVK

Svetniki so sprejeli spremenjen 
odlok o organizaciji in delovnem 
področju občinske uprave. Do sedaj 
veljavni odlok je bilo treba uskladi-
ti z zakonodajo. Iz starega odloka so 

bile izločene naloge občinske upra-
ve, ki jih upravlja v ustanovljenih or-
ganih skupne občinske uprave. 

DODAN REŽIJSKI OBRAT
Do sedaj enoviti občinski upra-

vi so dodali režijski obrat za opra-
vljanje občinske gospodarske jav-
ne službe, zlasti za izvajanje nad-
zora nad izvajalci javnih gospodar-
skih služb v občini ter za povezova-
nje in seznanjanje občine s tekočo 
problematiko na terenu, predvsem 
na objektih ter javnih površinah. 

Tina Gutman je svetnikom 
predstavila spremembe 

odlokov o nalogah in ureditvi 
občinske uprave ter občinskem 

glasilu. (Foto: Štefka Sem)

GLASILO LE ENKRAT LETNO
Spremenjen je bil odlok o izda-

janju Glasila občine Gornji Grad. 
Določili so uredniški odbor, ki bo 
znotraj občinske uprave ter odgo-

vornega urednika. Svetniki so se 
strinjali s spremenjenim načinom 
izdajanja glasila iz dvakrat letno v 
enkrat letno. Občani bodo večkrat 
letno preko Informatorja obvešče-
ni o najpomembnejših projektih, 
razpisih in dogodkih v občini. 

VIŠJA POMOČ ZA 
NOVOROJENCE

Občina je dvignila višino de-
narne pomoči za novorojence. Za 
prvega otroka bodo starši prejeli 
180 evrov, za drugega 210, od tret-
jega otroka dalje pa 240 evrov. Na 
eni prejšnjih sej so sprejeli odlok, 
da za nakazilo pomoči ni potre-
ben poseben transakcijski račun, 
ampak je pomoč nakazana na ra-
čun vlagatelja. Pravico do pomoči 
starši uveljavljajo s pisno vlogo na 
predpisanem obrazcu v roku štirih 
mesecev od rojstva otroka. Po tem 
roku pravica do pomoči preneha.

Štefka Sem

ZELENA SHEMA SLOVENSKEGA TURIZMA

Na Rečici pridobili bronasti 
znak 

Občina Rečica ob Savinji je pred 
letom dni pristopila k pridobivanju 
znaka Slovenia green destination 
v sklopu Zelene sheme slovenske-
ga turizma. V marcu je uspešno za-
ključila pristopni proces in pridobi-
la bronasti znak. 

AKTIVNOSTI ZA VZDRŽEVANJE 
ZNAKA

Po pristopnem procesu je Slo-
venska turistična organizacija re-
čiški občini kot turistični destina-
ciji podelila znak Slovenia green 
destination bronze. Skupaj z akre-
ditiranim partnerjem Zavodom 
Tovarna trajnostnega turizma sta 
zeleni ekipi in njenemu koordina-
torju izrekla čestitke za opravlje-
no delo. 

Za vzdrževanje znaka je potreb-
no v roku šestih mesecev izdelati 
dva za nadaljnji trajnostni razvoj 

ključna dokumenta, Zeleni DNK 
ali zeleni značaj blagovne znamke 
Rečica ob Savinji in Akcijski načrt 
ukrepov, ki se bodo v destinaciji iz-
vajali do naslednje recertifikacije. 

ZA TRAJNOSTNI RAZVOJ 
TURIZMA

Zelena shema slovenskega tu-
rizma je nacionalni program in 
certifikacijska shema, ki pod krov-
no znamko Slovenia green združu-
je prizadevanja za trajnostni razvoj 
turizma v Sloveniji. Destinacijam 
in ponudnikom ponuja konkretna 
orodja za oceno in izboljšanje traj-
nostnega delovanja ter promovira 
zeleno delovanje. Slavnostna po-
delitev znakov Slovenia green de-
stination bo 22. maja v Rogaški 
Slatini na Zelenem dnevu sloven-
skega turizma. 

Barbara Rozoničnik



Savinjske novice št. 14, 5. april 20198

Intervju

POGOVOR Z DIREKTORJEM DRUŽBE GOLTE MAG. MITJEM TERČETOM

Uspešna zimska sezona, a tudi novi 
toni o sodelovanju s partnerji

Golte so kot zimsko-letni turistič-
ni center za našo dolino in širšo regi-
jo pomemben gospodarsko družbe-
ni sistem. So več kot le družba zdaj 
v večinski lasti tujega kapitala, ki 
ga pa vsa obdobja upravljajo in so z 
njim delovno povezani tudi naši ljud-
je. Direktor družbe Golte mag. Mitja 
Terče je razodel podatke o poslovnih 
razmerah in njihove namene v po-
mladno-poletnem obdobju.

- Kako ste zadovoljni z minulo zimsko turi-
stično sezono na Golteh?

Vremensko je bila to najslabša sezona v 
zadnjih desetih letih. Dovolj ni bilo niti pa-
davin niti mraza. Zaradi suše in dotrajanosti 
smo imeli resne težave z vodovodom, s ka-
terim iz 860 metrov nadmorske višine črpa-
mo vodo 700 m višje v akumulacijsko jezero 
pri Treh plotih. 

V dolini se je že sredi februarja ogrelo do 18 
stopinj, kar je v zelenem okolju ljudem precej 
zmanjšalo voljo do smučanja. Brez zasneževa-
nje bi Golte to zimo obratovale samo dva dni, ta-
ko pa smo z veliko truda in stroški obratovali le-
pih 109 dni. Kot posledica tega smo imeli ogro-
mne stroške z zasneževanjem. A je dobra pro-
daja nastanitev in gostinskih storitev v hote-
lu in novih depandansah nadomestila pomem-

ben del izpada iz prodaje smučarskih vozovnic. 
So pa pohvale na račun gostinstva rezultirale v 
višjih prihodkih, kar je za nas kot lastnike zelo 
spodbudno. 

- Koliko snežnih dni ste vpisali, kakšen je 
bil obisk gostov, prenočišč v hotelu in apart-
majih? 

Golte je obiskalo 56 tisoč smučarjev, kar je 
manj kot lani, a nad povprečjem milih zim. Pri 
nas je predvsem zaradi novih apartmajev pre-
nočevalo več ljudi kot lansko zimo. Poslovni re-
zultati za smučarsko sezono izkazujejo spod-
budne rezultate, vendar so Golte šele na začet-
ku dolge poti k pozitivnemu celoletnemu rezul-
tatu, ki bo mogoč tudi z zelo dobro poletno se-
zono. Pričakujemo, da bo k izboljšanju poslova-
nja pripomoglo še dodatnih 24 apartmajev, ki jih 
bomo opremili še letos, vsaj do konca poletja.

- V tem obdobju potekajo redna vzdrževal-
na dela, pripravljate kakšne novosti? 

Mi smo že osredotočeni na poletno sezo-
no. Prenov in novosti v krajinskem parku Gol-
te bo res veliko. Trenutno prenavljamo hotel, 
da bo pripravljen za naše goste za velikonoč-
no praznovanje. Takoj, ko bo skopnel še zad-
nji sneg, bomo začeli s temeljito prenovo Alp-
skega vrta. Uredili bomo plezalno steno in 
žično drčo – zipline. Električna gorska kole-
sa bodo na voljo že prvim našim gostom v po-
mladanskem času. 

Do poletja želimo urediti še nekaj kolesar-
skih prog in bolje označiti pohodne poti. Izde-
lan bo tudi nov poletni zemljevid krajinskega 
parka. Na Golteh bo že v kratkem nova vremen-
ska postaja, ki bo namenjena predvsem jadral-
nim padalcem. Gostom hotela bomo letos prvič 
ponudili strokovno vodene oglede številnih kra-
ških jam na Golteh. Gostinsko ponudbo bomo 
pomembno obogatili z domačo avtohtono pre-
hrano. 

Do konca aprila bo začela delovati nova sple-
tna stran Golte, kjer si bodo lahko naši gostje 

ogledali boljše predstavljene številne novo-
sti za poletje in prihodnjo zimsko sezono. Prip-
ravljamo tudi številne inženirske projekte za iz-
boljšanje zasneževanja in projekte dveh novih 
sedežnic. Ker zelo spoštujemo vse lastnike ze-
mljišč, si želimo imeti urejene in konstruktivne 
odnose ter se dogovarjati o interesih obeh stra-
ni z željo, da se zgradijo medsebojni pristnejši 
odnosi v zadovoljstvo obeh strani. 

- In kako je z dogovori s predstavnikom 
Nadškofije Ljubljana za najem zemljišč za 
smučišča?

Vse lastnike zemljišč želimo čim bolj vključi-
ti v dogajanje in gospodarjenje na Golteh in jim 
tako omogočati sodelovanje z zimsko-letnim tu-
rističnim centrom, kar pomeni sodelovanje v 

različnih oblikah in ne le z oddajo zemljišč. Tako 
smo po več letih neurejenih razmer našli kon-
struktiven dogovor s Cerkvijo, ki nas bo poslej 
podpirala pri razvoju turizma na Golteh tako v 
poletnem kot zimskem obdobju. Obisk in razgo-
vori visokega predstavnika ljubljanske nadško-
fije ob prisotnosti župana občine Mozirje Ivana 
Suhoveršnika to le potrjujejo.

- V dolini se slišijo govorice o prekinjenem 
sodelovanju z vašimi donedavnimi sodelav-
ci in partnerji? Koliko resnice je v tem in za 
kaj gre? 

Golte so bile že več kot tri desetletja »smr-
tni bolnik«, ki so ga pri življenju ohranjali le la-
stniki in partnerji-dobavitelji. Medtem ko so Gol-
te kot gospodarsko-turistični kompleks na nek 
način umirale na obroke, so določeni ljudje za-
se izkoristili to stanje in so imeli številne koris-
ti, ne da bi zanje plačevali ekonomske najemni-
ne ali kako drugače participirali k izboljševanju 
razmer in gmotnemu stanju. Hkrati so se toliko 
»udomačili«, da jim ni bilo potrebno spoštovati 
nobenih pravil ali zakonov tega »sobivanja«. Vi-
deli so se kot kredibilni partnerji, vendar so bili 
s svojimi ravnanji daleč od normalnega partner-
stva, brez tveganja in soinvestiranja. 

V vseh zimskih centrih v Sloveniji, ki so preš-
li v zasebno last, so se odvile podobne zgodbe z 
drugimi imeni. Številni sodelavci so nas zapusti-

Mag. Mitja Terče: »Pohvale na račun 
gostinstva so rezultirale v višjih prihodkih, 
kar je za nas kot lastnike zelo spodbudno.« 

(Foto: osebni arhiv)

»Poslovni rezultati za smučarsko se-
zono izkazujejo spodbudne rezulta-
te, vendar so Golte šele na začetku 
dolge poti k pozitivnemu celoletne-
mu rezultatu, ki bo mogoč tudi z zelo 
dobro poletno sezono.«

»Gostom hotela bomo letos prvič po-
nudili strokovno vodene oglede šte-
vilnih kraških jam na Golteh.«
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li predvsem zaradi slabega vodenja mojih pred-
hodnikov, kar je tudi za nas velika škoda. Tako 
smo na primer morali za minulo zimo na novo 
sestaviti celotno gostinsko ekipo, a smo bili pri 
tem na srečo uspešni. 

- Gotovo vam je znano, kako tovrstna med-
sebojna razmerja urejajo v tujini? 

V Avstriji so izračunali, da se sedemkrat toli-
ko denarja kot za vozovnice potroši okrog smu-
čišč. V vseh sosednjih državah lastniki nasta-
nitev, gostinci, trgovine, občine, država, regije, 
šole smučanja prispevajo za razvoj smučišča. 

Vsem je jasno, da je za temeljno dejavnost pot-
rebno prispevati del obratovalnih sredstev. Nih-
če se ne spreneveda, vsakomur je jasno, da je za 
ustvarjanje dobička potrebno sofinanciranje in-
frastrukture, sistem žičnic, nastanitvenih zmo-
gljivosti ter vzdrževanja celotnega kompleksa 
tovrstnih centrov. Zato imajo tudi tam bolj mo-
derne naprave, boljše sisteme zasneževanja ter 
posledično vsi boljši poslovni rezultat.

 
- Kakšne pa so razmere pri nas in na Gol-

teh?
Na Golteh je situacija ravno obratna kot v 

tujini. Lastniki zasebnih apartmajev in drugih 
objektov družbi Golte za vodo plačujejo manj, 
kot je cena v dolini, čeprav nas stane nekajkrat 
več. Cesto jim zastonj urejamo in plužimo. »Par-
tnerji« zahtevajo parkirišče v krajinskem parku 
in s tem prispevajo k uničevanju narave in kr-
šenju različne zakonodaje. Terjajo dodatne po-
puste za smučarske vozovnice, za svoje apart-

maje ter zasebno gostinsko ponudbo delijo re-
klamne letake na naših parkiriščih, mi pa za nji-
mi čistimo. Dober primer sodelovanja je Obči-
na Kranjska Gora, ki šolarjem omogoča brezpla-
čen nakup smučarskih vozovnic in s tem poma-
ga smučišču ter hkrati povečuje priljubljenost 
športa. To je gotovo možen dober vzorec za ob-
čine v Saša regiji.

- Opozarjate tudi na druge primere »dob-
rega sodelovanja«?

V naravnem okolju je prepovedano voziti, 
ustavljati, parkirati motorne sani, dvokolesne 

kroserje ter štirikolesne skuterje. Imajo jih šte-
vilni naši sosedi in k sebi vabijo še številne dru-
ge tovrstne »nedeljske športnike«. Tako so pro-
ge pogosto popolnoma uničene od na primer 
motornih sankačev. Tako imamo nezadovoljne 
goste in dodatne stroške ponovnega teptanja, 
dogajajo pa se tudi številna bližnja nevarna sre-
čanja s teptalci, ki urejajo proge, ogrožajo pa tu-
di smučarje in sprehajalce. 

Na Golteh so bile v zadnjih nekaj letih že dve 
nesreči z smrtnim izidom zaradi motornih sa-
ni. Plačali smo preko pol milijona evrov odško-
dnine, ker naj ne bi naredili dovolj za njihovo 
preprečevanje, obakrat smo bili deležni nega-
tivne medijske pozornosti ter torture inšpektor-
jev, odvetnikov in plačila drugih stroškov. Druž-
bo Golte d.o.o. je to stalo že vsaj toliko kot nova 
4-sedežnica, na primer namesto vlečnice Sta-
ri stani. 

Še policija je nemočna ob smešni globi 40 
evrov za storjeni prekršek, na opozorila up-
ravitelja smučišča se pa kršitelji tako požviž-
gajo. Za nas je varnost naših obiskovalcev na 
prvem mestu, naredili bomo vse, da »dirka-
če« odstranimo z Golt. Mi zaradi varnosti vse 
svoje gostinske obrate na smučišču zapiramo 
ob 16. uri, ne pa tudi drugi. 

Za nas je človekovo zdravje in življenje 
neprimerljivo pomembnejše kot nespametna 
zabava opitih ljudi, ki se na območju smučišč 
zadržujejo pozno v večer in izpostavljajo se-
be ter osebje za pripravo smučišč, strojnike 
teptalcev ter odgovorne za varnost celotnega 
smučarskega kompleksa.

- Kako ste doživeli vaš novi izziv in vode-
nje družbe? Je še kaj drugih resnih težav ali 
gre za dobro počutje ob uspešnem vodenju 
kolektiva na Golteh?

Na Golteh smo v tem času res odličen kolektiv 
z jasnimi cilji. V podjetju je dobra klima in vedno 
z veseljem prihajam na Golte. Ob soočanju z za-
tečenim stanjem, kot sem omenil, mi dobra eki-
pa sodelavcev daje dodatno energijo ob nepri-
čakovanih in novih izzivih. Že od nekdaj rad obi-
skujem Mozirsko planino, tako poleti kot pozimi. 
Kot smučar, deskar in pohodnik ter raziskovalec 
tega hribovja z najlepšimi razgledi se pogostok-
rat najboljše regeneriram prav z načinom življe-
nja, ki mi je ob sicer naporni službi postal velik 
izziv in preokupacija tega početja. Vse to je veli-
ka prednost te visokogorske službe in tudi glav-
ni osebni motiv za izboljšanje destinacije Golte.

- Zaradi pomanjkanja snežne odeje ste 
pohiteli z vzdrževalnim preskokom na po-
mladno-poletno sezono. Kaj pripravljate za 
ponovno odprtje? 

Golte začnejo ponovno obratovati za veliko 
noč. Do junija bo nihalka obratovala od 8. do 18. 
ure vse vikende, praznike in počitnice, potem pa 
od 1. junija do septembra vsak dan. Velikonočno 

praznovanje bo tokrat še posebej zanimivo, va-
bilo pa velja tudi že za prvomajsko srečanje ob 
praznovanju vseh delovnih ljudi. Pred hotelom 
nas bodo zabavljali Rock Partyzani, pri Mozirski 
koči in Koči na Treh plotih pa harmonikarji. Naša 
planina pa bo polna zanimivih drugih dogodkov 
s skokom v poletno, »zeleno« sezono.

Pogovarjal se je Jože Miklavc

»Brez zasneževanje bi Golte to zimo obra-
tovale samo dva dni, tako pa smo z veliko 
truda in stroški obratovali lepih 109 dni.«

»V vseh sosednjih državah lastniki 
nastanitev, gostinci, trgovine, obči-
ne, država, regije, šole smučanja pri-
spevajo za razvoj smučišča.«

»Partnerji« zahtevajo parkirišče v 
krajinskem parku in s tem prispevajo 
k uničevanju narave in kršenju raz-
lične zakonodaje.«

»Še policija je nemočna ob smešni 
globi 40 evrov za storjeni prekršek, 
na opozorila upravitelja smučišča se 
pa kršitelji tako požvižgajo.«

MOZIRSKI GAJ ODPIRA SVOJA VRATA

V sezono 2019 že to soboto

Park je poseben tudi zavoljo dejstva, 
da smejo vanj človekovi štirinožni in 
zvesti prijatelji – kužki, seveda na po-
vodcu. 

Mozirski gaj prvi vikend v aprilu odpira vrata 
v novo, že 41. sezono parka. Največ dogodkov in 
dodatnih aktivnosti člani Ekološko hortikultur-
nega društva Mozirski gaj pripravljajo za teden 
pred 1. majem, ko bodo v vsej svoji lepoti zacve-
teli tudi tulipani.

ZACVETELO BO OKOLI 200.000 TULIPANOV
S 6. aprilom park, ki se razprostira na sedmih 

hektarih površine in je posajen z okoli pol mili-
jona cvetlic odpira sezono 2019. Na 100 gredicah 
bo v tem mesecu zacvetelo tudi okoli 200.000 
tulipanov, ki jim je v največji meri namenjena 
vsakoletna spomladanska razstava. 

VABI TUDI ZAČARANI VRT
V tem času se prebujajo tudi čarobna bitja v 

začaranem vrtu, ki komaj čakajo na prve obi-
skovalce. Še posebno otroke, ki jim znajo ušpiči-
ti kakšno nagajivo. Med sprehodom skozi zača-
rani vrt, poln vil, zmajev, trolov in drugih bitij, se 
čas ne bo ustavil zgolj otrokom, ampak tudi od-
raslim. Vrt so postavili v lanskem letu, ko je park 
praznoval štiri desetletja delovanja. Gaj bo vse 
tja do oktobra odprt med 9. in 19. uro.

Benjamin Kanjir
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SLOVENSKO DRUŠTVO HOSPIC

Vabijo prostovoljce iz naše doline, da se jim pridružijo

Prostovoljka Darja Fale 
je predstavila delovanje 

Slovenskega društva Hospic v 
upanju, da se jim kdo pridruži.

V Centru za družine Medgen hi-
ša na Rečici ob Savinji so pripra-
vili predstavitev dela Slovenskega 
društva Hospic. Spregovorili so tu-
di o možnostih ustanovitve odbora 
v naši dolini, najbližji deluje v Ve-
lenju. 
SMRT NARAVNI ELEMENT ŽIVEGA

Delo te humanitarne organizaci-
je je predstavila prostovoljka Dar-
ja Fale iz Gornjega Grada. Poveda-
la je, da je njihov osnovi program 
oskrba hudo bolnih z napredovano 
boleznijo v zaključni fazi in njiho-
vih svojcev. Prizadevajo si, da bi ta-
ko kot rojstvo tudi smrt postala na-

ravni element živega, s tem pa na-
raven odnos do umiranja in žalova-
nja v slovenski družbi. 

NAJBLIŽJI OBMOČNI ODBOR V 
VELENJU

Po besedah Darje Fale je velenjski 
odbor za mnoge Zgornjesavinjčane, 
ki iščejo oporo v najtežjih trenutkih, 
precej oddaljen. Zato vabijo prosto-
voljce iz doline, da se pridružijo dru-
štvu in omogočijo izobraževanja in 
ustanovitev tukajšnjega odbora.
SEMINARJI IN UČNE DELAVNICE

Sicer pa prirejajo predavanja in 
seminarje ter učne delavnice, ki 
so namenjeni ozaveščanju o umi-

ranju, smrti in žalovanju. Izobražu-
jejo so strokovni delavci in prosto-
voljci za pomoč pri skrbi za umira-
joče bolnike in njihove svojce. 

V programu oskrbe hudo bolnih 
zagotavljajo najboljše možno laj-
šanje in preprečevanje fizičnega 
trpljenja ter podporo pri razreševa-
nju čustvenih, duhovnih in social-
nih stisk, ki se porajajo ob dejstvu, 
da se življenje naglo izteka. 

Program žalovanja je namenjen 
tako odraslim osebam kot otrokom 
v procesu žalovanja, ki so doživeli 
smrt bližnje osebe. 

Tekst in foto: Marija Šukalo

VOLILNI ZBOR ZGORNJESAVINJSKIH DIABETIKOV

Na čelu društva ostaja Anton Venek

Antonu Veneku so zaupali že 
tretji predsedniški mandat.

Na volilni letni skupščini so se 
zbrali člani Društva zgornjesavinj-
skih diabetikov Mozirje. Po pregle-
du dela v preteklem letu so razrešili 
organe društva in predsednika An-
tona Veneka, ki pa je na vnovični 
kandidaturi prejel že tretji mandat 
za vodenje društva z okoli 230 člani.

ORGANIZIRALI ZELO DOBRO 
OBISKANA PREDAVANJA

Predsednik je povedal, da so 
člani društva lani organizirali tri 
predavanja, ki so bila zelo dob-
ro obiskana. Seznanili so se o po-
menu referenčnih ambulant, gi-

banja in posledic povišanega krv-
nega tlaka. Na predavanjih člani 
in nečlani društva dobivajo nas-
vete, kako ravnati s svojo bolezni-
jo in kako stanju prilagoditi življe-
nje. Za lažje spopadanje z bolezni-
jo so za avtobus članov organizirali 
okrevanje na Debelem rtiču. V Mo-
zirju, Gornjem Gradu in Solčavi or-
ganizirajo tudi redna merjenja krv-
nega sladkorja, holesterola in krv-
nega tlaka.

Na socialnem programu poma-
gajo članom pri nabavi različnih 
pripomočkov, obdarijo najstarejše 

in obiščejo bolne, ki se ne morejo 
udeleževati organiziranih aktivno-
sti. Članom društva, ki hodijo pla-
vat v Topolšico, pomagajo sofinan-
cirati karte za bazen.

V Dolenjskih toplicah so se udele-
žili športnih iger republiške zveze. Ob 
svetovnem dnevu sladkorne bolezni 
so v Nazarjah organizirali proslavo 
in zaslužnim članom podelili zahva-
le. Udeležili so se tudi državne prosla-
ve v Brežicah. Na izletu so spoznavali 
Lendavo in se pred koncem leta do-
bili na družabnem srečanju.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir

DRUŠTVO UPOKOJENCEV LJUBNO OB SAVINJI

Preužitkarska hiša priljubljeno zbirališče ljubenskih upokojencev

Predsednik Jože Vodušek je 
predstavil aktivnosti, ki so jih 

izvedli v preteklem letu.

Slaba tretjina od blizu štiristo 
članov Društva upokojencev Ljub-
no ob Savinji je bila prisotna na ob-
čnem zboru organizacije. Prisluh-
nili so poročilom o najpomembnej-
ših aktivnostih preteklega leta, ki 
so dogajale pod okriljem društva. 

KVALITETNO PREŽIVLJANJE 
JESENI ŽIVLJENJA

Pridobivanje članov, izleti, poho-
di, srečanja, obiski stanovskih ko-
legov po domovih za ostarele ob 
zaključku leta, skratka skrb za čim 
bolj kvalitetno preživljanje jeseni 
življenja svojih članov je glavni cilj 

vodstva društva, je bil jasen v svo-
jem poročilu predsednik Jože Vo-
dušek. 

OPRAVILI KAR 835 OBISKOV
V ospredju je projekt Starejši za 

starejše, v katerem se prostovolj-
ci na čelu s koordinatorjem pro-
jekta Milanom Maranškom tru-
dijo, da bi starostnikom starejšim 
od 69 let, ki potrebujejo kakršno-
koli pomoč, pomagali po najboljših 
močeh. V letu 2018 so tako opravi-
li kar 835 obiskov pri 299 evidenti-
ranih osebah.

Na zboru je bilo omenjeno zgle-

dno sodelovanje z ljubensko obči-
no. Ta jim je dala v najem preužit-
karsko hišo v Vrbju. Člani društva 
so hvaležni, da se lahko tam druži-
jo in opravljajo različne aktivnosti.

SREČANJE POPESTRILI 
SVERJANSKI GADI

Prvo letošnje srečanje lju-
benskih upokojencev so tudi tok-
rat popestrili harmonikarji skupi-
ne Sverjanski gadi, ki so s svojimi 
frajtonaricami tradicionalno prijet-
nemu razpoloženju dodali še malo 
kulturnega prizvoka. 

Tekst in foto: Franjo Atelšek
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RADIOKLUB MOZIRJE

Na tekmovalnem področju že vrsto let beležijo odlične rezultate

Predsednik Uroš Krajner je prepričan, da 
bi bilo dobro razmišljati o novih klubskih 
lokacijah, kjer bo delo primernejše skozi 

celotno leto.

V Radioklubu Mozirje je preteklo leto zazna-
movala 50-letnica delovanja kluba. Ob tej pri-
ložnosti so pripravili slovesnost in izdali bilten. 
Za svoje dolgoletno delo so si prislužili priznanji 
občin Rečica ob Savinji in Nazarje.

PRVI V SLOVENIJI, 14. NA SVETU
Po besedah predsednika Uroša Krajnerja 

so na tekmovalnem področju tudi lani beležili 
odlične rezultate tako na državnem kot na sve-
tovnem nivoju. Na marčevskem kratkovalovnem 
tekmovanju CQ WPX SSB, kjer so tekmovali v ka-
tegoriji enega oddajnika, več operaterjev z ma-
lo močjo, so uspeli vzpostaviti več kot tisoč zvez. 
To je zadostovalo za zmago v slovenskem merilu 
in 14. mesto na svetovni ravni.

Že peto leto zapored so se septembra ude-
ležili tekmovanja Field day region 1 SSB – 
vzpostavljanje zvez z začasnih lokacij. Njiho-
va je bila v Lokah pri Mozirju. V tekmovanju, ki 
traja 24 ur, so v svoj »dnevnik« zabeležili ne-

kaj manj kot 600 zvez iz 44 različnih držav sve-
ta. Tekmovanja CQ WW SSB, ki velja za največ-
je radioamatersko tekmovanje na svetu, so se 
udeležili tretjič. V 48 urah so uspeli v dnevnik 
zvez vpisati 1.110 zvez. 

RAZMIŠLJAJO O NOVIH KLUBSKIH 
LOKACIJAH

Poleg tekmovalnih aktivnosti so poskrbeli tu-
di za druženje na pikniku. Na maratonu Savinja 
so bili v pomoč pri komunikaciji med tekmoval-
nimi točkami. Njihov skled – javljanje preko ra-
dijskih valov – je že vrsto let stalnica. Urejajo 
svojo spletno stran, kjer objavljajo mesečne no-
vice o delu in tekmovanju. 

Na občnem zboru, ki so ga pripravili v Nazar-
jah, so pri pregledu dela in postavljanju smernic 
za prihodnje ugotavljali, da bi bilo dobro razmi-
šljati o novih klubskih lokacijah, kjer bo delo pri-
mernejše skozi celotno leto. 

Marija Šukalo

DRUŠTVO UPOKOJENCEV MOZIRJE 

Program Starejši za starejše odlično deluje

Predsednica Marija Franko je izpostavila 
odlične rezultate dela članov društva.

Predsednica društva mozirskih upokojencev 
Marija Franko je na rednem letnem zboru iz-
postavila odlične rezultate dela članov v pre-
teklem letu, začenši s programom, s katerim si 
starejši pomagajo med sabo.

17 PROSTOVOLJCEV OPRAVILO KAR 597 
OBISKOV

V programu Starejši za starejše, katerega ko-
ordinatorka je Lilijana Rakun, je 17 prostovolj-
cev opravilo kar 597 obiskov starejših. Med nji-
mi veliko prevozov k zdravniku, v trgovino, pri-
našanje različnih artiklov iz trgovin, hrane in po-
dobnega.

ZELO AKTIVNI V RAZLIČNIH 
SEKCIJAH

Člani pikado sekcije so organizirali vrsto tur-
nirjev, udeleževali se tudi tekmovanj drugje. Ša-
hovska sekcija je lani obeležila 15 let delovanja. 
Člani se redno srečujejo in šahirajo tudi s prija-
telji od drugod. Članice največ ustvarjajo v sek-
ciji ročnih del. Na rednih tedenskih srečanjih 
nastajajo različni izdelki, kvačkani, štrikani, re-
šiljeji in podobno, kar predstavljajo na priložno-
stnih razstavah. 

Pevski zbor je sodeloval na pokrajinski revi-
ji, ob tednu društva upokojencev so člani izvedli 
koncert. Deluje tudi strelska sekcija, v ustanav-
ljanju pa je ribiška.

Člani medgeneracijske sekcije se povezujejo 
in sodelujejo z osnovno šolo in vrtcem. Precej 

dela je potrebno opraviti tudi pri reševanju sta-
novanjske problematike.

VRSTA PRIREDITEV V TEDNU DRUŠTVA 
UPOKOJENCEV

Novembra so v tednu društva organizira-
li vrsto prireditev. Od pogovornih in večerov 
predstavitev raznih knjig do koncertov in tek-
movanj. Zadeve so bile dobro obiskane, so pa 
terjale veliko truda pri organizaciji.

Junija so se podali na izlet na Koroško, sep-
tembra so se družili na tradicionalnem pikniku. 
Pred novim letom so izvedli še družabno srečanje.

Uvodoma so na občnem zboru zbranim zapeli 
in zaplesali vrteški otroci, zapeli pa še štirje pri-
jatelji iz Lepe Njive.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir

MLADINSKA KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Christelle Dabos: 
Zimska zaročenca; 
Zrcalka, 1. knjiga

Amazonova naj knjiga leta v kategoriji fan-
tazijske književnosti, prvenec fantazijske sage 
Zimska zaročenca je navdušil tako bralce kot 
kritike po vsem svetu. Zgodbo primerjajo celo 
s Harryem Potterjem in Gospodarjem prstanov, 
saj bralca popelje v nenavadni svet, v katerem 
so se ljudje ustalili na številnih Lokih.

V prvem delu sage, Zrcalki, prebiramo zgodbo 
nadvse bistre in prisebne junakinje, katere not-
ranje moči kljub temu, da se znajde sredi mrač-
nih srednjeveških spletk in dvomljivih zavezni-
štev, ni moč razbiti na koščke.

Knjiga je prejemnica številnih nagrad, bila je 
uvrščena tudi na seznam izstopajočih crosso-
ver literarnih dosežkov 2018 v New York Timesu.
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ZDRUŽENJE IZDELOVALCEV ZGORNJESAVINJSKEGA ŽELODCA

Letošnje leto v znamenju praznovanja jubileja

Predsednik Rudi Krsnik je izpostavil, da so 
se za uradno certifikacijo v preteklem letu 

odločili trije izdelovalci.

Osrednja prireditev Združenja izdelovalcev 
zgornjesavinjskega želodca je bilo po besedah 
predsednika Rudija Krsnika v preteklem letu 
28. ocenjevanje želodcev. Komisija je letino oce-
nila z rekordno povprečno ceno 17,50. 

V URADNI CERTIFIKACIJI LE TRIJE 
IZDELOVALCI

Za uradno certifikacijo želodcev so se odloči-
li le trije izdelovalci in vsi uspeli pridobiti naziv 
zgornjesavinjski želodec z geografsko označbo. 
Izpolnjevanje zahtev certifikacijskega organa je 
iz leta v leto bolj zahtevno, zato med izdeloval-
ci ni pretiranega interesa za pridobitev naziva.

V Mozirskem gaju je že vrsto let postavljena 
stalna razstava o predelavi želodca in lani si jo 
je ogledalo več kot 40 tisoč obiskovalcev. To ku-
linarično specialiteto je bilo moč okušati tudi na 

vili tri delavnice na temo priprave in nege želod-
ca ter projekt zaključili s predstavitvijo na Le-
nartovem sejmu. 

OCENJEVANJE PRIPRAVLJAJO V MAJU
Ob koncu leta so v sodelovanju z občino 

zaključili triletne aktivnosti vpisa priprave oziro-
ma veščine in znanja izdelave želodca v register 
nesnovne kulturne dediščine.

Tudi v letošnjem letu bo njihova osrednja pri-
reditev ocenjevaje želodcev. To bodo pripravili 
25. maja v Medgen borzi na Rečici ob Savinji. Te-
daj bodo s priložnostno slavnostjo obeležili de-
setletje in pol delovanja združenja. Ocenjevanje 
je bilo v preteklosti namreč pod okriljem turi-
stičnega društva. 

Tekst in foto: Marija Šukalo
pogostitvi ob rečiškem občinskem prazniku.

V okviru Festivala domačih okusov in tradicije 
so v sodelovanju s turističnim društvom pripra-

TEČAJ ANGLEŠKEGA JEZIKA V GORNJEGRAJSKI OBČINI

Predavateljica s trudom tečajnikov zelo zadovoljna

Tečajniki so zelo pohvalili učne metode predavateljice Lidije Potočnik 
(tretja z leve v drugi vrsti). (Foto: Štefka Sem)

Občina Gornji Grad je v sodelovanju z Andrago-
škim zavodom Ljudska univerza Velenje organizi-
rala 40-urni tečaj angleškega jezika. Tečajniki so 
se jezika učili v dveh skupinah na začetni in na-
daljevalni stopnji. Predavateljica Lidija Potočnik 
je bila s trudom tečajnikov zelo zadovoljna, saj so 
pridno sodelovali na predavanjih. 

SPODBUDI ZA NADGRAJEVANJE ZNANJA
Potrdila o opravljenem tečaju sta udeležen-

cem podelila Vesna Elsner iz Centra za sa-
mostojno učenje Nazarje in župan Toni Špeh. 
Elsnerjeva je vsem zaželela, da bi svoje znanje 
s pridom uporabljali in nadgrajevali, Špeh pa jih 
je spodbudil, da z učenjem nadaljujejo, saj zna-
nje tujega jezika velikokrat pride prav.

Štefka Sem

SAVINA 

Zaključili s tečajem angleščine za turistične ponudnike 

Z resnim pristopom so tečajnice dobro izrabile tokratno 
izobraževanje. (Fotodokumentacija KGZ Celje, izpostava Mozirje) 

V organizaciji mozirske izposta-
ve Kmetijsko gozdarskega zavoda 
Celje je na turistični kmetiji Loger 
v Savini potekal tečaj angleščine 
za nosilce turistične dejavnosti na 
kmetiji. To je bil nadaljevalni tečaj, 
ki se ga je udeležilo enajst tečajnic. 
Prav gospodinje so namreč tiste, ki 
so na turističnih kmetijah v večini 
primerov v stiku z obiskovalci – tu-
jimi gosti, kjer je znanje angleščine 
dandanes skoraj nujno.

Poudarek tečaja je bil prav zato 
predvsem na pogovorni vsebini in 
ne toliko na pisni oziroma slovnični. 
Tečaj je vodila Barbara Kokot, ki je 
podobna izobraževanja v Zgornji Sa-
vinjski dolini izvajala že v preteklosti. 
Znaten del stroškov izobraževanja 
bodo pokrile zgornjesavinjske obči-
ne. Tečajnice menijo, da so pridobile 
precejšnje praktično znanje, ki jim bo 
olajšalo komuniciranje s tujimi gosti. 

Marija Lebar
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MERCATOR V PODPORO DOMAČIM DRUŠTVOM

Akcija Radi delamo dobro tudi 
letos

Mercator ob svoji 70-letnici delo-
vanja zopet izvaja donatorski pro-
jekt Radi delamo dobro v 70 krajih 
po Sloveniji. Za sredstva projekta se 
bodo v marketu Mozirje potegovala 
tri lokalna društva – Pust Mozirski, 
Športno društvo Mozirje in Turistič-
no društvo Mozirje.

Potrošniki tako v izbranih Mer-
catorjevih trgovinah med 1. in 30. 
aprilom ob nakupu prejmejo žeton. 
Tega oddajo v posebno skrinjico in 
tako svoj glas namenijo za enega 
od treh lokalnih društev, ki si po 
njihovem mnenju zasluži najvišjo 
donacijo. V maju bodo po preštetih 
glasovih prvouvrščenim društvom 
namenili po 1.000 evrov, drugouvr-
ščena društva bodo prejela darilne 
kartice v vrednosti 200 evrov, tret-
jeuvrščena pa darilne kartice za 
100 evrov.

IN ČEMU BODO DRUŠTVA 
NAMENILA DENAR?

Če bodo največ glasov preje-
li mozirski pustnaki, bodo denar 
namenili za organizacijo in dodat-
no obogatitev prireditev, ki jih or-
ganizirajo, ter za večjo prepoznav-
nost kraja.

Športniki nameravajo z donacijo 
širiti in poskrbeti za še večjo pre-
poznavnost svoje dejavnosti, za or-
ganizacijo turnirja odbojke na miv-
ki in obnovo brunarice na igrišču.

Člani turističnega društva bi del 
sredstev namenili za izdelavo spo-
minkov v okviru projekta Turizmu 
pomaga lastna glava, ki se ga vsa-
ko leto udeleži tudi Osnovna šo-
la Mozirje. Preostanek sredstev 
bi tudi oni namenili za večjo pre-
poznavnost Mozirja.

Benjamin Kanjir

OCENJEVANJE TOLKCA LETNIKA 2018

Izjemna kakovost in številčnost tokratnih vzorcev

Člani sadjarskega društva (z leve) Jože Kolenc, Zvone Venek in Miha 
Fajfar so pred ocenjevanjem vzorce razvrstili glede na vsebnost 

sladkorja. (Foto: Stanko Kotnik)

Mozirska izpostava Kmetijsko 
gozdarskega zavoda Celje in Sad-
jarsko društvo Franca Praprotnika 
Mozirje sta pripravila zdaj že tradi-
cionalno ocenjevanje tolkca iz pre-
teklega leta. Letošnje ocenjevanje 
je potekalo v okviru operacije LAS 
Zgornje Savinjske in Šaleške doli-
ne. Pred ocenjevanjem so priso-
tni prisluhnili strokovnemu preda-
vanju Tadeje Vodovnik Plevnik 
s Kmetijsko gozdarskega zavoda 
Maribor. O ponudbi za področje vi-
narstva in kletarstva je spregovo-
rila Anica Jurkovnik iz Kmetijske 
zadruge Šaleška dolina.

KAR PETNAJST ZLATIH 
PRIZNANJ

Lanska bogata letina sadja je 
botrovala temu, da je bilo število 

prinešenih vzorcev tokrat veliko – 
kar 34 jabolčnih, mešanih in hru-
ševih tolkcev je preizkusila stro-
kovna komisija. Kakovost na oce-
njevanje postavljenih vzorcev iz le-
ta v leto narašča, kar je tudi bil na-
men organizatorjev. To za naše kra-
je značilno tradicionalno pijačo že-
lijo dvigniti na visoko raven, kot jo 
imajo naša vina.

ZA TOLKEC UPORABNO TUDI 
PLANTAŽNO SADJE

Kot je dejala Vodovnik Plevniko-
va, ni dobrega tolkca brez umne-
ga kletarjenja. Uporaba žvepla in 
bentonita zagotavlja kakovost, bi-
strost in obstojnost pijače. Pred-
vsem je potrebno kakovostno in 
zrelo sadje, tudi higiena in mikrok-
lima v kleti pa ustrezna posoda za 

vretje in za hranjenje. Brez upora-
be sodobnih tehnoloških spoznanj, 
kot je pravočasno pretakanje, tudi 
ne gre.

Prinesitelji so bili seznanjeni z 

oceno njihovih vzorcev, pisna pri-
znanja pa bodo organizatorji raz-
delili ob drugo priložnosti, o kate-
ri se bodo še dogovorili.

Marija Lebar

Zlato priznanje doseže tolkec, ki je ocenjen s točkami nad 18 do 
20. Takih je bilo tokrat kar 15. Srebrno priznanje je prejelo deset 
vzorcev, trije bron, pet pa je bilo takih, da jih je komisija zaradi na-
pak v videzu ali okusu izločila.

DRUŠTVO UPOKOJENCEV REČICA OB SAVINJI

Načrtujejo trgatev in 
silvestrovanje

Predsednik Živko Kolenc je 
poudaril, da so uspeli realizirati 

vse zastavljene naloge. 

V Društvo upokojencev Rečica 
ob Savinji, ki ga od lani vodi Živ-
ko Kolenc, so občni zbor pričeli z 
nastopom osnovnošolcev in na-
daljevali s pregledom dela v pre-
teklem letu. Predsednik je v svo-
jem poročilu poudaril, da so uspe-
li realizirati vse zastavljene naloge. 

PLANI ZA LETOS
V letošnjem letu bodo z dejav-

nostmi, kot sta tekmovanje v ba-
linanju in razstava vezenin, obo-
gatili praznovanje domače obči-
ne. Predvidevajo tudi udeležbo na 
trgatvi in silvestrovanje ob kon-
cu leta. 

DEVET PROSTOVOLJCEV 
OPRAVILO VEČ KOT 450 OBISKOV

Aktivni sta bili tako sekcija ve-
zilj kot sekcija balinarjev. V pro-
jekti Starejši za starejše za viš-
jo kakovost življenja doma je de-
vet prostovoljcev opravilo več kot 
450 obiskov ljudi, ki so starejši od 
69 let. 

DRUŽENJE IN SKRB ZA BOLNE 
TER ONEMOGLE

Sicer pa so se družili na pikniku 
v avgustu, na martinovanju v no-

vembru, se podali na kopalni izlet v 
toplice in se potepali po Idrijskem 
ter si ogledali praznično Ljubljano 
v decembru. 

Njihova stalnica je skrb za bol-
ne in onemogle. Te ob koncu leta 
obiščejo na njihovih domovih in v 
domovih starejših, jubilantom pa 
pošljejo čestitko ob njihovem pra-
zniku. 

Tekst in foto: Marija Šukalo
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ZLATA PALETA 2019 – OSNOVE TEHNIKE IN GRAFIKE 

Božičevi certifikat za kakovost za risbo 
Zveza likovnih društev Sloveni-

je je v sodelovanju z Društvom re-
virskih likovnikov Relik Trbovlje 
pripravila tematsko razstavo Osnov-
ne tehnike in grafike. Omenjeni do-
godek, ki je bil v soboto, 23. marca, 
v Trbovljah, sodi v sklop razstav v 
okviru Zlate palete 2019, ki jo zveza 
pripravlja v letošnjem letu. 

SODELOVALI TUDI GALOVCI
Med 15 likovnimi društvi je so-

delovalo tudi Kulturno društvo li-
kovnih ustvarjalcev Gal z Reči-
ce ob Savinji. Predsednica zveze 
Klavdija Sitar je podelila prizna-

zgornjesavinjski likovniki so jih pri-
spevali 17, jih je komisija izbrala 49. 
PRI MOTIVIH VELIKA PESTROST

O razstavljenih delih je sprego-
voril predsednik komisije Todorče 
Atanasov, akademski slikar in gra-
fik ter specialist. Poudaril je, da je 
pri motivih razstavljenih del opaziti 
veliko pestrost: od človeške figure, 
portreta, narave, tihožitja, simboli-
ke, geometrije in abstrakcije. Av-
torji so se v svojih delih izražali s 
črtami, linijami, sencami in grafič-
nim kontrastom flomastra. 

Marija Šukalo

Blanka Božič je v Trbovljah na 
ogled postavila tudi Labirint v 
risbi. (Foto: Marija Šukalo)

nja, zahvale in certifikate. Blanka 
Božič iz društva Gal je prejela cer-
tifikat kakovosti za risbo in prizna-
nje za grafiko. Na ogled je postavi-
la Premlado nevesto v grafiki in La-
birint v risbi. 

ZGORNJESAVINJSKI LIKOVNIKI 
ODDALI 17 DEL

Letošnja tema razstave je bi-
la Ljubezen, zvito–oglato, chiaros-
curo (svetlo – temno). Od 183 del, 

GODBA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Tudi letos bodo zagodli nekaj lepih trenutkov

Predsednica godbe Fanika Strašek še naprej ostaja na svoji funkciji.

Člani Kulturnega društva God-
ba Zgornje Savinjske doline so na 
občnem zboru v Mozirju izvolili or-
gane društva, ki so ga uspešno vo-
dili že sedaj. Predsednica tako os-
taja Fanika Strašek. Vodstvo se je 
zavezalo, da se bo še naprej tru-
dilo najti ustrezne prostore za va-
je, saj jih ta problematika spremlja 
že nekaj časa. Novost pa je, da so 
vodstvo povečali za dva člana, ki 
sta aktivna godbenika.
PRETEKLO LETO ZAZNAMOVALA 

ZLATA BARVA
Godba je lani sodelovala na kar 

dveh tekmovanjih, ki sta poteka-
li maja na Jesenicah. Na medna-
rodnem tekmovanju pihalnih or-
kestrov v koncertnem igranju so 

in na medsebojno sodelovanje, ki 
je ključ do uspeha.

VELIKO GODENJA BO TUDI V 
LETOŠNJEM LETU

Trenutno je v sestavu 69 aktiv-
nih godbenikov. Na občnem zbo-
ru so izrazili veselje ob tem, da ka-
kovost godbe raste in da doživlja-
jo nenehen razvoj tudi po strokov-
ni plati. Tega dosegajo tudi zah-
valjujoč sponzorjem in ne glede 
na to, da prostori niso primerni 
za vaje celotnega sestava. Občin-
stvu bodo tako letos namenili ve-
likonočni koncert, že tradicionalno 
prvomajsko budnico, udeležili se 
bodo tudi večjih prireditev v dolini 
in nekaterih dogodkov po Sloveniji.

Tekst in foto: Maruša Fužir

osvojili zlato plaketo s pohvalo. 
Na tekmovanju slovenskih godb 
v I. težavnostni stopnji je njiho-
va postala prav tako zlata plake-
ta s posebno pohvalo. Poleg osta-

lih nastopov so izvedli celovečerni 
koncert ob praznovanju 700-letni-
ce prve pisne omembe mozirskega 
trga. Ponosni so na vse svoje do-
sežke v več kot 40 letih delovanja 
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TANJA PEČENKO ZBRALA HUDOMUŠNE IZJAVE SVOJIH UČENK

Male baletke in njihove cvetke
Dom kulture Nazarje je na sre-

din večer 27. marca ob predstavi-
tvi knjige Tanje Pečenko dihal v rit-
mu hvaležnosti, ustvarjalnosti in 
lahkotnosti. Rdeča nit dogajanja 

so bile hudomušne izjave baletk, ki 
jih je njihova učiteljica Pečenkova 
zbrala v knjigi z naslovom Male ba-
letke in njihove cvetke. 

ZABAVNE IZJAVE BALETK 
RAZVEDRILO ZA VSAK DAN 

Pečenkova, učiteljica baleta na 
Glasbeni šoli Nazarje, že več let 
zbira in zapisuje hudomušne izjave 
in pogovore svojih učenk. Kot pra-
vi, se v knjigi na zabaven način po-
dirajo stereotipi poštirkanih, res-
nih in zadržanih baletnih plesalk, 
nadomesti pa jih nekaj povsem 
novega, svežega in igrivega. 

VSESTRANSKA USTVARJALKA 
SEDAJ TUDI PISATELJICA

Pečenkova, po rodu Ljubljan-
čanka, že šesto leto poučuje balet 

na nazarski glasbeni šoli. Karizma-
tična vsestranska umetnica pravi, 
da je ljubiteljica lepega, igrivega in 
veselega. Navdušena poročna fo-
tografinja je tudi profesorica likov-

ne umetnosti in baleta ter pevka v 
muzikalih. »Je oblikovalka nakita in 
sedaj tudi pisateljica,« je Pečenko-
vo in njen vsestranski talent opisal 
ravnatelj glasbene šole Jernej Ma-
rinšek. 

Prireditev ob izdaji knjige so po-
pestrile plesalke baletnega oddel-
ka, vokalni trio Ta DaMa ob sprem-
ljavi jazz benda ter Manja Vačovnik 
in Larisa Kotnik ob spremljavi Toni-
ja Acmana. Dogodek sta povezova-
li avtorica knjige Tanja Pečenko in 
Maša Tiselj. Knjiga je izšla v samo-
založbi in v sodelovanju z ilustra-
torko Zorano Živić, lektorico Vido 
Frelih in oblikovalko Lučko Berlot. 

Tekst in foto: Barbara 
Rozoničnik

Prireditev ob izdaji knjige Male baletke in njihove cvetke sta 
sproščeno usmerjali avtorica knjige Tanja Pečenko (desno) in njena 

prijateljica in glasbenica Maša Tiselj.
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LETOŠNJA BRALNA ZNAČKA VRBA SE KONČUJE

Uporabnike enote Vrba Nazarje obiskali zanimivi gostje
Letošnjo bralno značko Vrba, 

ki jo Osrednja knjižnica Mozirje 
že tretje leto zapovrstjo organi-
zira za uporabnike Varstveno de-
lovnega centra (VDC) Saša, enota 
Vrba Nazarje, so popestrili obiski 
gostov, ki se poklicno ali prosto-
voljsko ukvarjajo s človekoljubno 
dejavnostjo. 

Pri projektu od začetka sodelu-
je velika večina uporabnikov VDC, 
ki dopoldneve preživljajo v eno-
ti Vrba na Prihovi. Vsi po svojih 
sposobnostih sodelujejo pri sku-
pnem prebiranju izbranega knji-
žnega gradiva, katerega jim vsa-
kič predstavita in tudi prebirata 
knjižničarki Tatiana Golob in Ma-
ša Juvan.

DRUŽENJA POPESTRILI Z GOSTI
Druženja v prostorih enote Vrba 

so se v knjižnici odločili popestri-
ti z gosti. Na prvem srečanju so se 
družili z gozdarjem Lojzetom Glu-
kom iz nazarske območne enote 
Zavoda za gozdove Slovenije, na 
drugem pa s Klaro Antinac in Kar-
men Rovšnik iz ekipe prve pomoči 

pri Območnem združenju Rdečega 
križa Zgornje Savinjske doline.

V tretjem tednu sta jih obiska-
la gasilca Damjan Breznik in Da-
vorin Počivalnik iz PDG Mozirje, 
ki sta se pripeljala z gasilskim vo-
zilom in jim predstavila svoje delo, 
uporabniki pa so se pobližje spoz-
nali z osnovno gasilsko opremo. 
Četrto srečanje je popestril obisk 

terapevtskega para, vodnice Hele-
ne Kotnik in njene psičke Senne, 
ki v okviru Zavoda PET opravljata 
dejavnost terapije s pomočjo psa.

BRALNA ZNAČKA VRBA KREPI 
VEZI MED SODELUJOČIMI

Knjižničarki pojasnjujeta, da so 
srečanja uporabnikov VDC s tako 
raznolikimi poklicnimi in prosto-

voljskimi profili namenjena nad-
gradnji njihovega vključevanja v 
lokalno skupnost in utrjevanju ve-
zi med njimi in drugimi iz njihove-
ga okolja. Slavnostnega zaključka 
3. bralne značke Vrba se bodo upo-
rabniki enote udeležili v Knjižnici 
Mozirje v četrtek, 11. aprila. 

Roman Mežnar

Udeleženci so se družili s Klaro Antinac in Karmen Rovšnik iz ekipe 
prve pomoči, ki sta prikazali postopke pri oživljanju ljudi. (Foto: RM)



Savinjske novice št. 14, 5. april 201916

Kultura, Organizacije, Ljudje in dogodki

VEČER EROTIČNE POEZIJE NA REČICI OB SAVINJI

Ljubezen je bila v zraku in besedah

Nastopajoči so s pesmijo in branjem poezije v Medgen hiši ustvarili intimno salonsko 
vzdušje. (Foto: Tatiana Golob)

Kulturno društvo Rečica ob Savinji je v ted-
nu, ko so se ptički ženili, pripravilo večer erotič-
ne poezije oziroma Gregorjevo za odrasle. Prire-
ditev so pripravili četrto leto zapored, vedno pa 
poteka »v paketu« z Gregorjevim za otroke, ki se 
je odvijalo dva dni kasneje. Člani društva so se 
tako v petek, 15. marca, ob spremljavi zvokov ki-
tare in ob kozarčku dobrega vina prepustili lju-
bezenskim verzom, začinjenim z erotiko. 

PRIČARALI PRAVO SALONSKO 
VZDUŠJE

Pritajena svetloba sveč, vonj sladkega peci-
va in kozarci vina so v prostoru Medgen hiše na 
Rečici pričarali pravo salonsko vzdušje. Tega je 
še okrepil nastop Lare Vošnjak, Lidije Petrovič, 
Karmen Rovšnik, Filipa Pfeiferja, Miha Robnika, 
Dejana Ikovica, Urbana Jakopa ter Filipa in Moj-
ce Eremita. Nastopajoči so tako s pesmijo kot 

PREDAVANJE NADE VREŽE V MUZEJU VRBOVEC

Cvetje kot sopotnik praznovanj in praznikov

O slovenskih praznikih in cvetju, ki je značilno za njih, je 
spregovorila Nada Vreže. (Foto: Primož Vajdl)

V prostorih nazarskega Muzeja 
Vrbovec je 19. marca potekalo pre-
davanje na temo povezovanja cve-
tja s slovenskimi prazniki skozi zgo-
dovino. Predavanje je vodila hor-
tikulturka, botaničarka in lastnica 
podjetja Čar vrta Nada Vreže. 

KATERO CVETJE PODARITI OB 
DOLOČENIH PRAZNIKIH

Posamezni prazniki so poveza-
ni z izročilom prednikov, letnimi 
časi in različnimi šegami in običa-
ji, ki jih vsrkajo in preoblikujejo po-
samezna verstva. Tako je za posa-
mezen praznik značilna tudi dolo-
čena vrsta cvetja, ki se na ta dan 
podari drugim osebam. Vrežetova 

je zbranim svetovala, katero cvet-
je gre podariti ob določenih prazni-
kih, in predstavila običaje, ki so po-
vezani s slovenskimi. 

Prazniki se pojavljajo praktič-
no skozi celotno leto, največ jih je 
v prvi polovici. Za valentinovo, gre-
gorjevo, dan žena, materinski dan 
je najbolj značilno, da se kot darila 
podarjajo različne cvetlice. Kasne-
je cvetje zamenja zelenje ob pra-
znikih, kot je velika noč, jurjevo, 
praznik dela. Cvetje močno sprem-
lja tudi decembrske praznike, ko se 
izdelujejo adventni venčki in krasi-
jo božične smreke.

Primož Vajdl

REČICA OB SAVINJI

Najmlajši svoje »gregorčke« spustili v Rečico

Otroci so ob pomoči 
animatork izdelovali ladjice iz 

plutovinastih zamaškov. 
(Foto: Marija Šukalo) 

Rečiško kulturno društvo je 
pripravilo praznovanje gregor-
jevega za najmlajše v Centru za 
družine Medgen hiša Rečica ob 
Savinji. 

Ob mentoricah so izdelova-
li svoje ladjice in prisluhnili o po-
menu praznika. Izpod njihovih 
rok so nastali gregorčki, ki so jih 
spustili po Rečici. 

Po starih šegah namreč na 
ta dan sveti Gregor »luč v vodo 
vrže«. 

Marija Šukalo

recitacijami sodobne erotične poezije navduši-
li zbrane na dogodku. In v zraku je res bilo čutiti 

vonj po ljubezni ali pa vsaj romantiki.
Tatiana Golob
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POJASNILO
V 11. številki Savinjskih novic 

smo v članku Populacija vidre de-
setka ribji stalež med drugim ob-
javili, da je bilo lani med Solča-
vo in Letušem povoženih kar dva-
najst vider. V pravkar končani se-
zoni sulčelova je imelo okoli 90 od-
stotkov vseh ulovljenih sulcev rane 
od ugrizov vider, ribiči so kot trofe-
je ujeli le pet sulcev. Avtor članka 
je povzemal izjave članov ribiške 
družine, ni pa jih preverjal. 

S strani Marjane Hönigsfeld 
Adamič z Lutre, Inštituta za ohra-
njanje naravne dediščine, smo bi-

li opozorjeni, da po njihovem mne-
nju ti podatki ne držijo in da teža-
ve z vidrami ne morejo biti tako ve-
like. Vidra je po naši in evropski za-
konodaji strogo zavarovana žival-
ska vrsta; osebkov takih vrst ni do-
voljeno vzeti iz narave (tudi mrtvih 
ne). Tudi jih ni dovoljeno kakorko-
li poškodovati ali jim poslabševati 
njihovega življenjskega okolja. Po-
škodbe plavuti pri sulcih pa najver-
jetneje povzroča glivična ali bak-
terijska okužba in niso posledica 
vidrinih ugrizov.

Uredništvo

OSNOVNA ŠOLA GORNJI GRAD

Mamicam in očkom pripravili 
program presenečenj

Učenci podružnične šole iz Bočne so se prelevili v glasbenike in 
plesalce. (Foto: Štefka Sem)

V sredo, 20. marca, so otroci 
iz vrtca Gornji Grad in Bočna ter 
učenci matične in podružničnih 
šol Bočna in Nova Štifta, pripravili 
prijetno druženje za najljubše ose-
be na svetu – starše in stare star-
še. Najmlajši so svoje nastope po-
vezali v zgodbo o Vidku in njegovi 
srajčici, ki so jo sami pripovedovali 
in dopolnili s plesnimi točkami. Šo-
larji so pripravili zabavne točke ter 
hudomušno povezovali program. 
Nastopili so tudi folklorniki, skupi-

ni Mali facki in Veliki facki ter šolski 
otroški in mladinski pevski zbor.

Otroci so tako z besedami in 
nastopi staršem pokazali svojo 
ljubezen. Tudi pošaliti so se zna-
li iz tega, da jim starši včasih gre-
do na živce, a konec koncev brez 
njih ne morejo. Obiskovalcem sta 
spregovorila ravnateljica mag. 
Blanka Nerad in župan Toni Špeh. 
Ob koncu prireditve so otroci vse 
ženske obdarili s cvetjem.

Štefka Sem

GLASBA NAŠE MLADOSTI NA REČICI OB SAVINJI

Franjo Jurovič in Urška Bider predstavila stare uspešnice

Urška Bider in Franjo Jurovič sta k jagodnemu izboru slovenskih 
zimzelenih pesmi dodala tudi nekaj starih angleških uspešnic. 

Medgen borza na Rečici ob Sa-
vinji je gostila kitarista Franja Ju-
roviča in pevko Urško Bider. Na 
predvečer dneva žena sta glasbe-

na ustvarjalca pripravila večer nos-
talgije. Pod naslovom Glasba naše 
mladosti sta »popeljala« poslušal-
ce v zlato dobo slovenske popevke.

Obiskovalci so slišati pesmi Elde 
Viler, Ditke Haberl in Majde Sepe. 
Dodala sta nekaj starih angleških 
uspešnic različnih pevcev in tako 
obogatila poldrugo uro programa. 

Nekdanji član skupine Šank 
Rock se je z glasbo srečal že pri 
petnajstih letih in do današnjih dni 
ostal zvest kitari. Danes ta instru-
ment poučuje na Univerzi za tretje 
življenjsko obdobje v Velenju. Pre-
dava v nekaj glasbenih šolah, za 
hobi in dušo pa igra po večjih in 
manjših krajih širom Slovenije.

NASTOPATA ŽE SKORAJ DESET 
LET

Bidrova, ki jo zgornjasavinj-
ska javnost pozna kot pevko vo-
kalne skupine Sončnice, je glas-
beno znanje pilila v nazarski glas-
beni šoli. Trenutno zaključuje štu-
dij delovne terapije. Glasbeno dru-
ženje Juroviča in Bidrove se je pri-
čelo naključno in traja skoraj dese-
tletje. V tem času sta skupaj nasto-
pila na različnih dogodkih in oseb-
nih slavjih. 

Tekst in foto: Marija Šukalo
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NA REČICI OB SAVINJI SO SE S POEZIJO IN PESMIJO POKLONILI MATERAM

Živiš, da bi se naučil ljubiti, ljubiš, da bi se naučil živeti

FAŠUNOVA HIŠA NA LJUBNEM OB SAVINJI 

Osnovnošolci spoznavali izročilo prednikov

Na letošnji prireditvi so v programu za mamice moči združili recitatorji KUD Utrip in MPZ 
Osnovne šole Rečica ob Savinji. (Foto: Marija Šukalo)

Ljubezen praznuje pomladi, so v Kulturno-
-umetniškem društvu Utrip naslovili večer po-
ezije in proze. Pripravili so ga v rečiški osnov-
ni šoli v nedeljo, 24. marca, in se z njim poklonili 
materinskemu dnevu. 

ZABAVNE MELODIJE IZ OTROŠKIH GRL 
Dela Toneta Pavčka, Neže Maurer, Ivana Mi-

nattija in nekaterih drugih avtorjev so prebira-
li Rok Punčuh, Dejan Ugovšek in Roman Čretnik 
st. Večer so s svojim nastopom dodatno obo-
gatili flavtistka Eva Volk ter pevci mladinskega 
pevskega zbora z mentoricama Matejo Seitel 
in Uršo Kahrin Košir. Iz otroških grl so se slišale 
zabavne melodije, kot so Glasba naj te objame, 
Zemlja pleše, Dan ljubezni in druge.

NAJ ALABASTRSKE ŠATULJICE NE BODO 
ZAPRTE

Scenaristka programa Silva Prislan je 
predstavila nekaj razmišljanj o življenju, ljubez-

Marca so si starodobno Fašunovo hišo in 
predmete v njej ogledali učenci 2. razreda OŠ 
Ljubno ob Savinji pod vodstvom razredničark 
Elizabete Jakop in Mateje Cerar Rigelnik. Po 
hiši jih je popeljala in jim predstavila njeno zgo-
dovino Ivica Orešnik, direktorica Zavoda Savi-
nja, ki ima v hiši svoje prostore. Ogled in spo-
znavanje časov iz preteklosti jim je bil v pomoč 
pri boljšem razumevanju učnih vsebin z naslo-
vom Bilo je nekoč. 

Razredničarki sta jim predstavili nekaj lokal-
nih šeg in navad. Mednje sodi tudi priprava šnit, 
to je v jajčno maso namočenega in ocvrtega 
kruha. Pripravili so jih v učni kuhinji, razredni-
čarki pa sta jim predstavili običaj, kako so fan-
tje na dan pred florjanovim pobirali jajca in na-
to priredili jajčn'co, na kateri so pekli šnite. Pekli 

so jih tudi pri hišah, kjer so prines-
li nazbok mladi mamici. 
NA OBISKU WALDORFSKA ŠOLA

V učni kuhinji so se marca mu-
dili tudi otroci 3. razreda Waldorf-
ske šole iz Žalca. V spremstvu uči-
teljic in pod vodstvom sodelavk 
Zavoda Savinja so se lotili peke 
krušnih izdelkov. Ivica Orešnik je 
povedala: »Pri nas so otroci spoz-
navali poklic peka in uživali, ko so 
sami ustvarjali in mesili kruh. Vse 
testo so namreč zamesili sami po 
skupinah.«

Ker sta bila z njimi učenca, ki sta 
alergična na gluten, so izdelali tu-
di brezglutenski kruh. Tega so prip-
ravljali v posebnem prostoru in ga 
ločeno spekli, saj ne sme prihaja-
ti v stik z izdelki iz običajne moke. 
Sicer pa so se učili izdelovati ple-
tenice in ptičke iz mlečnega testa, 
vsak si je izdelal hlebček iz pše-
nične moke. Nekaj od teh so spek-
li v krušni peči, da so si otroci lah-
ko ogledali tudi ta tradicionalni in 
njim nepoznan način peke.

Marija Lebar

Ljubenski učenci so se ob peki šnit v učni kuhinji spoznavali z nekaterimi šegami in običaji 
lokalne preteklosti. (Fotodokumentacija Zavoda Savinja)

ni, materinstvu. Občinstvo je pozvala, da svojih 
»alabastrskih šatuljic«, v katerih hranijo ljube-
zen in nežnost, ne puščajo zapečatenih, dokler 
ne pride smrt. 

»Živiš, da bi se naučil ljubiti, ljubiš, da bi se 
naučil živeti, nič drugega se ne zahteva od te-
be,« pa so sporočali recitatorji. 

Marija Šukalo
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ŠOLSKI CENTER VELENJE 

Opozorili na varčno rabo 
energije

Dijaki in učitelji opozarjajo na razumno in varčno rabo energije.

Dijaki in učitelji Šole za strojni-
štvo, geotehniko in okolje Šolske-
ga centra Velenje so se 12. mar-
ca zbrali ob Velenjskem jezeru, da 
bi »spustili luč v vodo«. Na ta na-
čin želijo opozoriti na razumno in 
varčno rabo energije.

Dijaka Tea Laznik in Krištof 
Koželjnik sta pripravila zanimiv 
kulturni program in predstavila 
nekaj običajev, vezanih na gre-

gorjevo, ki razveseljujejo pred-
vsem najmlajše. Za prijetno 
glasbo so poskrbeli dijaki Urban 
Pečovnik, Jan Potočnik in Domen 
Pungertnik. Ob tem so ladjice, ki 
so jih pripravili in jih z lučkami 
opremili dijaki programa okolje-
varstveni tehnik, spustili na gla-
dino jezera. 

Marija Lebar, 
fotodokumentacija ŠCV

19. MALI KRAŠKI MARATON V SEŽANI

Bernarda Čeplak Poznič peta 

Na rekreativnem teku na deset kilometrov je v cilj priteklo 
608 tekačev in 565 tekačic. Na to progo se je podala tudi Anja 
Finkšt iz Mozirja in z rezultatom 00:52:58 osvojila 29. mesto.

Med 254 tekačicami si je 
Bernarda Čeplak Poznič pritekla 

peto uvrstitev. 
(Foto: osebni arhiv)

Z Malim kraškim maratonom se 
je v nedeljo, 24. marca, v Sežani za-
čela sezona večjih rekreativnih te-
kov v Sloveniji. Teka na 21 kilome-
trov se je udeležilo 636 tekačev in 
254 tekačic. Mozirjanka Bernarda 
Čeplak Poznič je v svoji starostni 
kategoriji dosegla prvo mesto in si 
z rezultatom 1:33:58 v skupni uvr-
stitvi pritekla peto. Bernarda Zvir 
iz Šentjanža je v svoji starostni ka-
tegoriji osvojila 2. mesto in z rezul-
tatom 1:51:36 v skupni uvrstitvi 46.

Čeplak Pozničeva je bila nad or-
ganizacijo navdušena in ni skrivala 
zadovoljstva ob svoji uvrstitvi: »Me-
ni osebno je to dokaz, da sem v for-
mi in pripravljena za začetek se-
zone. Progo sem odtekla sprošče-
no in neobremenjeno, zato je te-
mu primeren tudi rezultat. Slednji 
je znak, da sva s trenerjem Matevž-
em Schaubachom dobro začela, a 
je treba še veliko delati na hitrosti.«

Marija Šukalo

NA SPECIALNI OLIMPIJADI IZVRSTNI NASTOPI PARAPLAVALCEV IZ VELENJA

Delfinčki so se domov vrnili z medaljami

Ker v specialni olimpijadi deluje tudi 
odličen program za starše, so se neka-
teri starši tekmovalcev lahko udeležili 
iger. Med gledalci je tako bila tudi druži-
na Urbana Goltnika, ki je spodbujala slo-
venske tekmovalce. Urbanu Goltniku (stoji z zastavo okoli vratu) so ob prihodu v Nazarje sosedje in prijatelji 

pripravili lep sprejem in mu iz srca čestitali za njegov uspeh. (Foto: osebni arhiv)

Poletnih svetovnih iger specialne olimpijade 
v Abu Dabiju in Dubaju je konec. Slovenijo je v 
Združenih arabskih emiratih zastopalo 27 tek-
movalcev, ki so skupno osvojili kar 24 medalj. 
Med tekmovalci so bili tudi paraplavalci Anja 
Golčer, Urban Goltnik in Alen Šošter, člani sku-
pine Delfinčki iz Plavalnega kluba Velenje. Z nji-
mi je na specialno olimpijado odpotovala njiho-
va trenerka Katarina Praznik, ki je zaslužna za 
izjemno pripravljenost svojih paraplavalcev. Vsi 
trije so se namreč v soboto, 23. marca, domov 
vrnili z medaljami.

URBAN GOLTNIK V ŠTAFETI DO SREBRA
Najuspešnejši je bil Alen Šošter, ki je osvo-

jil kar tri srebrne medalje, na 100 in 200 metrov 
prosto ter v štafeti 4 x 50 metrov mešano. V šta-
feti so k osvojitvi srebra prav tako pripomog-
li Anja Golčer, Timotej Galunič in Urban Goltnik, 
doma iz Nazarij. V posameznih skupinah je Anja 
Golčer na 25 metrov prsno osvojila prvo mesto, 
Urban Goltnik je bil v isti disciplini četrti. 

SPREJEM NA BRNIKU IN DOMA
Vseh 27 slovenskih športnikov je na Brniku doži-

velo prisrčen sprejem svojih sorodnikov, prijateljev 
in ostalih navijačev. Urbanu Goltniku so ob prihodu 
v domači kraj sosedje in prijatelji pripravili lep spre-
jem in mu iz srca čestitali za njegov uspeh.

Tatiana Golob
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GLUHA SMUČARKA ANJA DREV

Med članicami druga v smuku
Anja Drev iz Lepe Njive, ki se 

sicer udeležuje smučarskih te-
kem gluhih in naglušnih, se je na 
Krvavcu na tekmah državnega 
prvenstva pomerila s slišečimi 
smučarji. Najboljši rezultat ji je 
uspel v smuku, ko je med člani-
cami zaostala samo za Jero Kom-

pan. V smuku je med starejšimi 
mladinkami osvojila tretje mes-
to, četrto v kombinaciji in peto v 
superveleslalomu. V članski ka-
tegoriji je osvojila še četrto mes-
to v kombinaciji in osmo v vele-
slalomu.

ŠS

NAMIZNOTENIŠKI KLUB SAVINJA LUČE 

Z zmagama zanesljivo ostali med slovensko elito
Članska ekipa Namiznoteni-

škega kluba Savinja je uspeš-
no zaključila svojo drugo sezono 
med najboljšimi ekipami v Slo-
veniji. V zadnjih dveh tekmah so 
dvakrat zmagali. Klub iz Luč je v 
letošnji sezoni zaradi izgradnje 
domačega športnega centra svo-
je tekme igral v športni dvorani v 
Mozirju.

NAPOVEDUJEJO NASKOK NA 
NAJVIŠJA MESTA V DRŽAVI

V predzadnjem, to je 17. krogu, 
so v Mozirju tako gostili nasprotni-
ke iz Mengša. Savinjčani so prika-
zali najboljšo predstavo sezone in 
pred številnimi gledalci izkušeno 
ekipo gostov premagali s kar 5:2. 
Tri zmage je prispeval kapetan Jure 
Slatinšek, dve je dodal Patrik Rosc.

Tudi v zadnjem, 18. krogu so Sa-
vinjčani dosegli novo zmago, saj 
so še četrtič, odkar nastopajo na 
prvoligaškem odru, premagali edi-
no ekipo iz Ljubljane, NTD Kajuh-
-Slovan. Tekma se je končala s tes-
nih 5:4 za Savinjčane, za katere je 
tokrat tri zmage prispeval Patrik 
Rosc, po eno pa sta dodala njegov 
mlajši brat Oskar Rosc in Jure Sla-
tinšek. 

Ekipa NTK Savinja tako svojo 
drugo sezono med prvoligaši za-
ključuje na 7. mestu desetčlanske 
prve državne lige. Za naslednjo se-
zono, ko se domače tekme vračajo 
v športno dvorano v Luče, v klubu 
napovedujejo dodatno igralsko ok-
repitev ekipe in naskok na najvišja 
mesta v državi.

Marija Lebar

Zmagovalna ekipa NTK Luče (z leve) Oskar Rosc, Jure Slatinšek, 
Patrik Rosc in trener Jaka Golavšek (foto: Maja Plaskan) 

BOČANI V MIAMIJU DOŽIVELI UTRIP MESTA IN KOŠARKARSKO TEKMO

Slovenska zastava z napisom Bočna postala svetovno znana

Goran Dragić je za zmago Mi-
amija proti Dallasu z rezultatom 
105:99 prispeval 23 točk, 12 sko-
kov in 11 podaj. Luka Dončić je bil 
najboljši strelec Dallasa z 19 toč-
kami.

Šesterica navdušenih košarkarjev iz Bočne v Miamiju ni ostala 
neopazna. (Fotodokumentacija Petra Štiglica)

Med slovenskimi navijači, ki so v 
Miamiju konec marca postali prave 
legende, je bilo tudi šest klenih Za-
drečanov iz Bočne, ki so ime kraja 
ponesli v svet. Uradni komentator 
košarkarske tekme med ekipama 
Miami Heat in Dallas Mavericks je 
namreč užival v njihovi družbi ter 
Petru Štiglicu obljubil obisk Bočne, 
kjer ga bo Peter seznanil z avtoh-
tonimi jedmi, kot sta bočki krompir, 
zgornjesavinjski želodec in domač 
tolkec. V Miamiju so srečali tudi 
nekaj drugih Zgornjesavinjčanov, 
ki so prav tako šli na ogled tekme.

PRED TEKMO OGLED MESTA
Peter zelo rad igra košarko, prav 

tako je strasten navijač. Predlani 
se je podal na evropsko prvenstvo 
v Turčijo in spoznal številne slo-
venske reprezentante. Strastnemu 
navijaču so se na dolgo pot v Mia-
mi pridružili Matic Šinkovec, Jernej 
Krivec (Night Hawk), Joco Tevž (KJ), 
Jure Ročnik in Robert Bevc. Pred in 

po tekmi v NBA med Goranom Dra-
gićem (Miami) in Luko Dončićem 
(Dallas), ki je bila razlog za ogled 
tekme 2.000 Slovencem, so ime-
li čas, da so spoznali Miami s šir-
šo okolico.

SREČANJE S SLOVENSKIM 
IZSELJENCEM

Z najetim avtomobilom so obi-

skali tudi Everglades Alligator 
Farm in Key West, ki je najjužnejša 
točka ZDA. Obiskali so slovenske-
ga izseljenca Silvia v njegovi de-
lavnici za servisiranje in popravilo 
čolnov. Gostil jih je tudi Klemen z 
Vranskega. Pred tekmo so se pred 
dvorano zbrali z drugimi Sloven-
ci in občutki so bili fenomenalni. 

Neverjeten vtis pa so z navijanjem 
pustili v dvorani, kjer so si organi-
zatorji zaželeli, da bi bilo na vsaki 
tekmi nekaj Slovencev. 

KDOR NE SKAČE, NI 
SLOVEN'C

Celotno potovanje in štiridnevno 
bivanje, ki so si ga uredili v lastni 
režiji, je bilo za vse nepozabno. 
Američani so jih lepo sprejeli, Slo-
venci pa so jih naučili, da »kdor ne 
skače, ni Sloven'c«. Prav to je po 
tekmi povedal tudi Goran Dragić, ki 
je prišel slovenske navijače še po-
sebej pozdravit.

Štefka Sem
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SMUČARSKI SKAKALEC TIMI ZAJC

Najuspešnejši športnik v 
domači občini Žalec

19-letni Timi Zajc, član Smu-
čarsko skakalnega kluba Ljubno 
ob Savinji BTC, je bil letos najboljši 
Slovenec v skupnem seštevku sve-
tovnega pokala v smučarskih sko-
kih. Osvojil je tudi prvo posamično 
in ekipno zmago ter naslov držav-
nega prvaka med člani in mladinci. 

Njegovi uspehi so bili razlog, 
da je prejel naziv športnika leta v 

SMUČARKA TINA ROBNIK

Po sezoni mirovanja upa na dobre rezultate kot pred poškodbo

Tina Robnik upa, da bo v naslednji sezoni na 
višjem nivoju, kot je bila pred poškodbo. 

(Foto: osebni arhiv)

Reprezentantka v alpskem smučanju Ti-
na Robnik se je poškodovala tik pred koncem 
lanske sezone. Upala je, da bo poškodbo kmalu 
pozdravila in se v marcu pridružila ostalim tek-
movalkam. Žal se je sanacija poškodbe zavlek-
la in ni mogla tekmovati. »Sicer sem bila prip-
ravljena, da bi lahko tekmovala na zadnji tek-
mi na Češkem, ampak bi s tem izgubila status 
poškodovanke, kar bi pomenilo, da bi v nasled-
nji sezoni imela štartno številko izven tridesete-
rice. Seveda je bilo bolj pametno tekmo izpusti-
ti, da imam v naslednji sezoni dobro izhodišče,« 
je povedala Tina.

ŠE EN POSEG
»Do sredine aprila bom opravila še nekaj 

smučarskih treningov, potem pa imam atrosko-

pijo kolena. Pod pogačico mi morajo odrezati 
tkivo, ki povzroča bolečine. Poseg ni zahteven 
in računamo, da bom lahko hitro začela s kondi-
cijskimi treningi in pripravami za naslednjo se-
zono.« Načrta priprav za novo sezono smučar-
ke še nimajo, saj bo v ekipi prišlo do zamenjave 
glavnega trenerja. 

CILJ ŠE VIŠJI NIVO 
»Za naslednjo sezono si želim, da se bom lah-

ko pripravljala nemoteno, brez kakšnih zdra-
vstvenih težav. Delala bom na tem, da izboljšam 
tehniko in raven smučanja, fizično in psiholo-
ško pripravljenost. Želja in moj cilj za naslednjo 
sezono je, da pridem na višji nivo, kot sem bila 
pred poškodbo,« je dodala Tina.

Štefka Sem

DRŽAVNA PRVENSTVA V ALPSKEM SMUČANJU

Nejc Naraločnik trikrat državni prvak med starejšimi mladinci, 
tretji med člani v smuku in kombinaciji

Na Krvavcu so v zadnjih dneh 
marca izpeljali tekme za držav-
no prvenstvo v več disciplinah. Na 
tekmah je zelo uspešno nastopil 
20-letni Nejc Naraločnik z Ljub-
nega ob Savinji, tekmovalec Smu-
čarskega društva Beli Zajec. Med 
starejšimi mladinci je postal dr-
žavni prvak v smuku, kombinaci-
ji in superveleslalomu, v veleslalo-
mu je bil drugi. Odlično se je odre-
zal tudi v članski konkurenci, tretje 
mesto je osvojil v smuku in kombi-
naciji, peti je bil v superveleslalo-
mu, šesti v slalomu in sedmi v ve-
leslalomu. V slalomu na mladin-
skem državnem prvenstvu se ni 
pomeril, ker je bil v Italiji na fina-
lu evropskega pokala v hitrih disci-
plinah.

VELIK UP V HITRIH 
DISCIPLINAH

Nejc je v letošnji zimski sezoni 
nastopal v evropskem pokalu, med 
drugim je kot predtekmovalec na-
stopal na moških tekmah svetov-
nega pokala v Kranjski Gori. Sezo-
na je bila zanj zelo uspešna in re-
zultati kažejo, da je tudi z vidika fi-
zične in psihične priprave zelo na-
predoval. Ves vložen trud na suhih 
treningih je bil poplačan. Delo pa-

nožne skupine je potekalo res na 
visokem nivoju in rezultati so plod 
dobrega dela trenerjev in spre-
mljevalne ekipe v tej sezoni. 

Velika zahvala gre glavnemu 
trenerju za hitre discipline Petru 
Penu, ki v Nejcu vidi velik poten-
cial za razvoj v vrhunskega tekmo-
valca, Mitji Valenčiču in posebej 
Mitji Grašiču za delo v letošnji se-
zoni, v kateri je Nejc pridobil prve, 
res prave informacije o tekmah na 
najvišjem nivoju. Njegov veliki na-
predek so potrdili njegovi trenerji, 
je povedal Nejčev oče Uroš.

PRVI NEJČEV TRENER BOJAN 
NAPOTNIK

Zelo pomembno vlogo za vse 
sedanje uspehe gre pripisat Nej-
čevemu prvemu trenerju Bojanu 

uspešnega tekmovalca. Biti do-
ber pomeni, da si talent, biti naj-
boljši, pa pomeni, da imaš v sebi 
nekaj več, bi lahko rekli o Nejcu, 
ki je vedno bližje svojemu velike-
mu cilju, tekmovati med najbolj-
šimi na svetu. Vse to pa ne bi šlo 
brez očeta Uroša in mame Cvet-
ke, ki mu že od malega omogo-
čata kar najboljše treninge. Ne bi 
šlo niti brez donatorjev in prija-
teljev, ki mu omogočajo, da živi 
svoje sanje.

Štefka Sem

domači občini. Na prireditvi Šport 
2018 v občini Žalec so v organiza-
ciji Zavoda za kulturo, šport in tu-
rizem Žalec in Zveze športnih dru-
štev Občine Žalec pod pokrovi-
teljstvom občine podelili prizna-
nja najuspešnejšim športnicam in 
športnikom, športni ekipi in špor-
tnim delavcem. 

ŠS

Napotniku, ki je znal in zmogel 
Nejcu pokazati, kakšna je pot do 

Nejc Naraločnik (desno) je osvojil tretje mesto v smuku in 
kombinaciji na državnemu prvenstvu na Krvavcu.
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Kronika, Oglasi

IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST pri objavah zahval in čestitk.

•	 NAŠLI	IZGUBLJENA	PLANINCA
Plesnikova planina: 26. marca ob 16.58 sta se na Plesnikovi 

planini izgubila dva planinca. Posredovali so reševalci GRS po-
staje Celje, ki so s pomočjo helikopterske enote rešili eno osebo 
in jo prepeljali v dolino, eni osebi je pomagal sestopiti domačin. 
Nihče od planincev ni bil poškodovan.
•	 OBOLELO	OSEBO	PREPELJALI	S	HELIKOPTERJEM

Luče: 27. marca ob 13.34 je posadka helikopterja Slovenske 
vojske skupaj z dežurno ekipo HNMP Brnik s helikopterjem pre-
peljala obolelo osebo iz Podvolovljeka v UKC Ljubljana. Gasil-
ci PGD Luče so zavarovali kraj pristanka helikopterja in nudili 
pomoč zgornjesavinjskim reševalcem nujne medicinske pomo-
či pri prenosu obolele osebe.
•	 VZEL	POZABLJENI	DENAR

Gornji Grad: 27. marca v popoldanskem času so bili policisti 
PP Mozirje obveščeni o storitvi kaznivega dejanja zatajitve. Ob-
čanka je na bankomatu v Gornjem Gradu 16. marca v jutranjih 
urah dvignila gotovino, ki pa jo je pozabila na samem bankoma-
tu. Neznani storilec si je omenjeno gotovino protipravno prilastil.
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Kronika, Zahvale, Oglasi

ZAHVALA

Ob boleči izgubi tete in botre 

Terezije BRINJOVEC
10. 10. 1927 - 28. 2. 2019

Iskrena zahvala vsem sorodnikom in znancem, sosedom iz Dol-Su-
he in Pohlinove 3 iz Žalca, osebju doma Gornji Grad, zdravniškemu 
osebju za pomoč v času njene bolezni in socialni službi.

Zahvala gospodu župniku Davidu za opravljen pogrebni obred, di-
akonu Stanku za obiske v domu, pogrebni službi Anubis, praporšča-
kom, gospodu Grudniku za izrečene besede, pevcem, gospodu Simo-
nu za odigrano Tišino.

Hvala vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti. 

Žalujoči domači

Sklenjen je krog, 
ne prošnja, ne jok
te več ne predrami.
V mislih, spominih 
za vedno ostajaš z nami.

Prazen dom je in dvorišče,
a oko zaman te išče.
Ni več tvojega smehljaja,
le trud tvojih pridnih rok ostaja.

ZAHVALA

Pavla REPENŠEK
Gornji Grad

31. 12. 1945 - 19. 3. 2019

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, znancem in 
sodelavcem za izrečena sožalja, darovane svete maše, ostale darove 
ter sveče in vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Hvala gospodu župniku Ivanu Šumljaku za lepo opravljen obred, 
pevcem, praporščakoma, govornici ge. Tereziji Bastelj in pogrebni 
službi Morana.

Posebno zahvalo izrekamo osebju zdravstvene službe Gornji Grad, re-
ševalni službi, zdravstvenemu osebju Splošne bolnišnice Celje in Onko-
loškega inštituta Ljubljana. Še posebej smo hvaležni ter se iskreno zah-
valjujemo osebju Centra starejših Deos Gornji Grad, ki so skrbeli za na-
šo mamo ter ji z neizmerno predanostjo lajšali njene zadnje dni življenja.

Bili ste nam v veliko pomoč in oporo v tem težkem obdobju. Vsem 
iskrena hvala.

Žalujoči domači

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega moža, starega očeta, 
dedka in pradedka

Jakoba ZAMRNIKA 
iz Konjskega Vrha

15. 7. 1924 - 24. 3. 2019

se iskreno zahvaljujemo osebju zdravstvenega doma Luče, župniku 
Vikiju Košcu, pevcem, praporščakom, govornici Valčki Robnik, lovcem 
in Lovski družini Luče ter rogistom. 

Iskrena zahvala tudi sosedom, prijateljem, sorodnikom in znan-
cem, ki ste nam v težkih trenutkih stali ob strani, darovali za svete ma-
še in našega očeta v tako velikem številu pospremili na njegovi zad-
nji poti.

Vsi njegovi

SOLČAVA

Potres brez materialne 
škode 

Seizmografi državne mreže 
potresnih opazovalnic Agencije 
Republike Slovenije za okolje so 
v nedeljo, 31. marca, ob 6.15 zabe-
ležili potres 1,8 magnitude v bliži-
ni Solčave. Po podatkih omenjene 
mreže so potres čutili tako v Solča-
vi in njeni okolici kot tudi v Črni na 
Koroškem. Ocenjujejo, da potres ni 
presegel III. stopnje po evropski le-
stvici.

Zaradi tresenja tal prebivalci 

Solčavskega niso imeli prijetno ne-
deljsko bujenje. Darja Knez iz Sol-
čave, Zdenka Golob iz Robanovega 
Kota, Robi Plesnik iz Podolševe in 
številni drugi prebivalci solčavske 
občine so bili zelo presenečeni. 
Slišali so močan zamolkel pok in 
šumenje ter občutili tresenje tal. 
K sreči dogodek, ki je pustil ne-
kaj nelagodja med prebivalci, ni 
povzročil materialne škode. 

Marija Šukalo
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Za razvedrilo

POZLAČENI JUBILEJ 
Štefka Goltnik (levo) Bernardi Brezovnik (obe z mozirske iz-

postave Kmetijsko gozdarskega zavoda Celje): »Pomisli, Bernarda, 
da je letošnje ocenjevanje tolkca, ki ga pripravljamo skupaj s čla-
ni sadjarskega društva, že deseto leto po vrsti. S čim naj obeleži-
mo obletnico?«

Bernarda Brezovnik: »Pravzaprav so ga že pozlatili naši pridelo-
valci, saj so osvojili kar 15 zlatih priznanj, da ne omenjam srebrnih 
in bronastih. S tem so potrdili, da naša skupna prizadevanja za dvig 
kakovosti tolkca niso bila zaman.«

NABRUŠENI JEZIKI MALIH BALETK 
Tanja Pečenko, učiteljica baleta na Glasbeni šoli Nazarje (druga 

z desne), že več let  zbira in zapisuje hudomušne izjave in pogovore 
svojih učenk. Teh se je nabralo že toliko, da je izdala prikupno knjiži-
co z naslovom Male baletke in njihove cvetke. 

Ena za pokušino: Na eni od ur se z učenkami pogovarja o pravil-
ni drži rok v drugi baletni poziciji, ko so roke elegantno stegnjene 
vstran. Mala baletka: »Jaz vsakič pri maši, ko župnik moli očenaš, 
hočem rečt 'Madona, dvigni komolce, učiteljica Tanja bo jezna'!«

REČIŠKI FANTJE SE NE BOJIJO POKAZATI NEŽNEJŠO PLAT
Pri Kulturnem društvu Rečica ob Savinji so se odločili, da kultur-

no udejstvovanje začinijo z branjem erotične poezije. Fantom (z le-
ve: Filip Eremita, Miha Robnik, Dejan Ikovic in Urban Jakop) je bi-
lo rahlo nerodno pred ženskim delom občinstva, zato so se odločili, 
da si bodo jezike lažje razvezali s kozarcem vina v roki. Filip Pfeifer 
(desno) se je ob tem le nasmehnil, prepričan, da bo od kitare večja 
korist. Čestitke za pogum si zaslužijo vsi. Fante, ki prebirajo poezijo, 
in to javno, srečamo tako pogosto kot lanski sneg v letošnjem letu.

(Foto: SK)

(Foto: BR)

(Foto: TG)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 15. številki SN

2019

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Ej

Mozirska rokerska zasedba Up N' downs bo danes, 
5. aprila, ob 20. uri v kavarni ljubljanske Drame predsta-
vila drugi album Vse, kar sem pozabil II. 

Stilsko prisegajo na stari rock, čeprav vanj vpleta-
jo moderne elemente in pristop, kar so zdaj ob pomoči 
producenta in kitarista Roberta Likarja, poznanega po 
zasedbah kot sta The Drinkers in Niet, strnili v izdelek 

s sodobno produkcijo. Pravijo, da se jim bodo na odru pridružili specialni 
glasbeni gosti in da je vstop prost.

IS
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Petek,
5. april

ob 16.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - ND Mozirje : NK Šmartno 1928 
(st. dečki)

ob 17.00. Zavod Stanislava Gornji Grad
Delavnica izdelovanja rožic iz krep papirja za 
butare

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Predavanje Vse o drogah in zmanjševanju 
škode

Sobota,
6. april

ob 10.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - ND Mozirje : NK Šmartno 1928 
- Prebold (st. cicibani)

ob 19.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje : Zagorje (člani)

ob 19.30. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Stand up show - Tadej Toš

Nedelja,
7. april

ob 9.30. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Input Nazarje : Ruše 
(st. pionirji)

 Ponedeljek,
8. april

ob 18.00. Galerija Mozirje
Literarni večer s pisateljem Tadejem Golobom in 
zaključna prireditev 14. bralne značke za odrasle

Torek,
9. april

ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka

ob 17.00. Gasilski dom Gorica ob Dreti
Lončarska delavnica

Sreda,
10. april

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic: Čudno jajce

ob 18.00. Knjižnica Gornji Grad
Ura pravljic: Izgubljeno jajce

Četrtek,
11. april

ob 9.00. Galerija Mozirje
Podelitev priznanj ob zaključku 3. bralne 
značke Vrba

ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Izgubljeno jajce

ob 18.00. Knjižnica Nazarje
Ura pravljic: Piščanček Čarli

ob 18.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Predavanje o čebelarjenju in apiterapiji

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi 
vsa ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevo-
ze. Kvalitetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.      

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH		in	
TOTAL	TV	paketov!		gsm	041/688-094.	

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti. 

◊	HIDRAVLIČNE	GIBLJIVE	CEVI
Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za upo-
rabo v kmetijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vo-
zila ... Gsm 041/354-505.

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6, 3332 Rečica ob Savinji.

◊	AVTOVLEKA	BIDER
Nudimo prevoze karamboliranih, pokvarjenih in izrab-
ljenih vozil, traktorjev in kmetijskih strojev ter gradbe-
ne mehanizacije; gsm 041/689-504.

Bider Matej s.p. Nizka 2, 3332 Rečica ob Savinji.

◊	ODDAM	POSLOVNI	PROSTOR	V	NAJEM
na Rečici ob Savinji 107a v izmeri 65 m2 (pošta v zapira-
nju), pritličje in lastni vhod; gsm 041/354-505. 

Ivan Potočnik s.p., Poljane 6, 3332 Rečica ob Savinji.

◊	VZDRŽEVANJE	STAVB	
Manjša krovska in kleparska dela, servis montažnih hiš, 
suhomontažna dela, sestavljanje in popravilo pohištva, 
polaganje laminata in ostalih podov, hišniške storitve. 
Ivan Štiglic 041/710-873.

Vzdrževanje stavb Ivan Štiglic sp, Radmirje 115, 3333 Ljubno ob Savinji.

ŽIVALI – PRODAM
Prodam prašiče, domače vzreje, 
različnih tež, nad 100 kg, ugodno, 
Andrejeva kmetija; gsm 031/509-
061.
Piščance brojlerje za nadaljno re-
jo, teže od 1 do 2 kg. Za večje ko-
ličine možna dostava. Fišar, Tabor; 
gsm 041/619-372.
Prodam teličko čb, staro 8 mese-

cev; gsm 031/465-969.
Prodam bikca, mati čb, oče simen-
talec; gsm 041/318-442.
Prodam prašiče od 25 do 150 kg, 
možna dostava; gsm 031/223-484.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje in teličke, bikce nad 100 kg; 
gsm 031/533-745.

Kupim telice in krave za zakol. Pla-
čilo takoj; gsm 031/832-520.

DRUGO – KUPIM
Traktor ter vse ostale kmetijske 
in gradbene stroje kupim; gsm 
041/259-810.
Kupim vse, kar je povezano s To-
mosom (mopede, orodje, reklame, 
plakate); gsm 068/692-652.

DRUGO – PRODAM
30 silažnih bal 2. in 3. košnje 
prodam, cena 30 eur/kos; gsm 
031/466-550.
Bukova drva v paleti prodam; gsm 
031/648-117.
Prodamo traktor torpedo 4506 in 
enobrazdni plug; gsm 041/763-
530.
Letne gume continental na jekle-
nih platiščih, še za dve sezoni, z 
okrasnimi pokrovi vw, 215/60/16, 
vijaki 5x 112, ugodno; gsm 041/318-
644.

Prodam orehe in uležan mešan 
hlevski gnoj, odličen pri sajenju 
sadik; gsm 070/833-285.
Prodam rotacijsko kosilnico 185 cm 
delovne širine, 2 bobenska, hidrav-
lični dvig grebena, prodam za 850 
eur; gsm 041/767-805.
Prodam prekle za fižol; tel. 
03/5832-460.

VOZILO – PRODAM
Prodam lepo ohranjeno škodo 
octavio scout 4x4, l. 2007, sive bar-
ve; gsm 041/324-409.

NEPREMIČNINE 
55 m2 veliko stanovanje v bloku 
(Ljubno ob Savinji) prodam ali od-
dam v najem; gsm 031/695-208.
V okolici Nazarij vzamem v najem 
sobo ali garsonjero; gsm 031/658-
780.
Kmetijsko zemljišče ob cesti Lo-
ke–Nazarje prodam ugodno; gsm 
041/650-151.
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Oglasi
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Ljudje in dogodki, Oglasi


